
P R O T O K Ó Ł      Nr  XXXIX/04  
 

z obrad Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi  

w dniach 28 pa ździernika – 3 listopada 2004 roku  

 
 
O B E C N I   :  
 
Stan radnych           -   21 

Obecnych                 -  20 
 
 
W Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi uczestniczyli :  
 
Poseł RP Grzegorz Dolniak, Zastępca Przewodniczącego Sejmiku Województwa Śląskiego 
Małgorzata Ochęduszko-Ludwik, radni powiatowi, Burmistrz Miasta, Zastępca Burmistrza,  Skarbnik  
Miasta, Sekretarz Miasta, kierownicy wydziałów UM, dyrektorzy jednostek, mieszkańcy, 
przedstawiciele mediów.   
 
 
 
 
 

Dot. pkt. 1 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Otwieram XXXIX Sesję Rady Miejskiej w Czeladzi, zwołaną na podstawie art.20 ust 1 ustawy 

o samorządzie gminnym. 
- Powitał wszystkich przybyłych. 
- Stwierdzam, Ŝe zgodnie listą obecności jest wystarczająca ilość radnych do podejmowania 

uchwał. 
 
 

Dot. pkt. 2 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przyjmujemy porządek obrad, proszę o wprowadzenie autopoprawki zmiana brzmienia pkt. 9 

ppkt 9 oraz wprowadzenie ppkt. 10 tj. zaopiniowanie uchwały RM Katowic likwidację 
przechodni dla dzieci w Katowicach 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Chciałem zaproponować zmianę porządku obrad pkt. 6 jako 3, gdyŜ mamy tu prezentację. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Czy są inne propozycje? 
 
Urszula Polak-Wałek  - Skarbnik Miasta  
 
- Chciałam zgłosić autopoprawkę do uchwały w sprawie budŜetu miasta. 
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Radni z okazji Wszystkich Świętych uczcili minutą ciszy tych, którzy odeszli.  
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Czy są inne propozycje? Jeśli nie głosujemy porządek obrad. 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 20 radnych bez G.Strączek, A.Jachimczak-Kluk/ 
 
18 radnych głosowało za 
0 głosów przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe porz ądek obrad został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Rada przyj ęła nast ępujący porz ądek obrad:  
 
 

1.Otwarcie sesji. 
2.Przyj ęcie porz ądku obrad. 
3.Program Ochrony Środowiska dla Miasta Czelad ź na lata 2004 – 2015 wraz z b ędącym 

jego integraln ą częścią Planem Gospodarki Odpadami dla Miasta Czelad ź na lata 2004 –  
2015. 

1. Wprowadzenie. 
2. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
3. Dyskusja. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie przyj ęcia „Programu Ochrony Środowiska dla 

Miasta Czelad ź na lata 2004 – 2015” wraz z b ędącym jego integraln ą częścią 
„Planu Gospodarki Odpadami dla Miasta Czelad ź na lata 2004 – 2015”. 

4.Informacja Burmistrza Miasta z działalno ści w okresie mi ędzysesyjnym. 
5.Interpelacje i zapytania radnych. 
6.Zapytania mieszka ńców. 
7.Opieka społeczna w mie ście z uwzgl ędnieniem problematyki bezrobocia.  

1.  Wprowadzenie. 
2.  Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
3.  Opinia Komisji. 
4.  Dyskusja. 
5.  Podjecie uchwały w sprawie przyj ęcia do wiadomo ści informacji nt:   
     Opieka społeczna w mie ście z uwzgl ędnieniem problematyki   
     bezrobocia.  

8.Statut Gminy Miejskiej Czelad ź. 
            1.   Wprowadzenie. 

                  2.   Powołanie Komisji Uchwał i W niosków. 
                  3.   Dyskusja. 

            4.   Podj ęcie uchwały w sprawie Statutu Gminy Miejskiej Czela dź. 
9.Podjęcie uchwał w sprawie:  

1. zmian w bud Ŝecie Miasta na 2004 rok. 
2. oddania w u Ŝytkowanie wieczyste działki Nr 210/27 k. m. 12 przy  ul. 

Szpitalnej w Czeladzi. 
3. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy z najemcami domków fi ńskich w Czeladzi. 
4. przedłu Ŝenia umów dzier Ŝawy z wła ścicielami kiosków i straganów na 

targowiskach miejskich w Czeladzi przy ul. Miasta A uby i Grodzieckiej. 
5. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. działek Nr 273/2 i 55/28 k. m. 13 o pow. 

380 m. kw. przy ul. Ogrodowej w Czeladzi. 
6. sprzeda Ŝy działki Nr 54/1 k. m. 13 przy ul. Ogrodowej w Cze ladzi. 
7. nabycia działki Nr 3 k. m. 27 poło Ŝonej przy ul. Mysłowickiej w Czeladzi. 
8. zaproszenia do osiedlenia si ę w Czeladzi dla repatrianta z Kazachstanu.  
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9. zaopiniowania uchwały Rady Miasta Katowice w spr awie reorganizacji 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Lecznictwa Ambula toryjnego w 
Katowicach „Moja Przychodnia”, działaj ącego jako samodzielny publiczny 
zakład opieki zdrowotnej, dla którego organem tworz ącym jest miasto 
Katowice, poprzez likwidacj ę przychodni nr. 11 w Katowicach przy ul. Witosa 
21. 

10. zaopiniowania uchwały Rady Miasta Katowice w sp rawie reorganizacji 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Lecznictwa Ambula toryjnego w 
Katowicach „Moja Przychodnia”, działaj ącego jako samodzielny publiczny 
zakład opieki zdrowotnej, dla którego organem tworz ącym jest miasto 
Katowice, poprzez likwidacj ę przychodni specjalistycznej dla dzieci w 
Katowicach przy ul. ks. kardynała Wyszy ńskiego 4. 

11. rozpatrzenia skargi  Marii i Krzesisława Olejni czak z dnia 5 pa ździernika 2004 
r.  na Burmistrza Miasta Czelad ź w sprawie nie usuni ęcia uci ąŜliwo ści, jak ą 
stanowi dla skar Ŝących punkt skupu złomu zlokalizowany w Czeladzi prz y ul. 
Katowickiej 71. 

10.Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytani a radnych.  
11.Sprawy bie Ŝące Rady Miejskiej. 
12.Zamkni ęcie obrad Sesji. 

 
 

Dot. pkt. 3 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
Andrzej Lewandowski, Renata Przywarska - Przedstawi ciele firmy Agos Gemes  
 
- /Zreferowali zakres i metody działań w ramach Programu Ochrony Środowiska dla Miasta 

Czeladź na lata 2004-2015 oraz Planu Gospodarki Odpadami dla Miasta Czeladź na lata 
2004-2015. 

 
 
Janusz G ątkiewicz     -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Dziękujemy bardzo. Czy są jakieś pytania do tego tematu 
 
Danuta Walczak    - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Przyjęłam ze strachem, Ŝe na terenie naszego miasta mają być gromadzone odpady. Gdzie i 

kiedy będą one utylizowane? Będziemy musieli zbudować składowisko? 
 
Renata Przywarska    - Przedstawiciele firmy Agos G emes  
 
- Chodzi tu o odpady komunalne. Mówi się o 2-3 kg na mieszkańca w skali rocznej. Będą 

przekazywane do innych składowisk i tam dopiero unieszkodliwiane na terenie województwa. 
Odpady odbierane są przez stosowne firmy. Budowa takiego punktu moŜe być 
współfinansowana z Funduszu Ochrony Środowiska 

 
Andrzej Krugły    - Radny  
 
- Na zuŜyty olej jest nakładana akcyza, więc teraz jest on wylewany zamiast składowania go. 
 
Andrzej Lewandowski    -  Przedstawiciele firmy Ago s Gemes  
 
- Istotnie tak jest jednak ta ustawa będzie prawdopodobnie zmieniona. 
 
Władysław Oczkowicz    - Radny  
 
- Mowa była o budowie oczyszczalni po roku 2008, ale kiedyś mieliśmy to robić do spółki z 

sąsiednimi miastami, czy teraz mamy to robić sami? 
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- Proponuje się włączenie szybu Paweł do sieci wodnej. Jak to się ma do budowy studni 
głębinowej? 

- Mówi się o zanieczyszczeniu gleby, czy jest to teren całego miasta czy tylko niektóre rejony? 
 
Andrzej Lewandowski    -  Przedstawiciele firmy Ago s Gemes  
 
- Jest zapis w państwa uchwale, Ŝe zamierzacie budować oczyszczalnie, my nie widzimy na 

razie takiej konieczności. Zawsze moŜna z tego zapisu zrezygnować. Jeśli chodzi o 
wykorzystanie wód z szybu Paweł są one wykorzystywane tylko w 10%, a jest to bardzo dobre 
źródło. Inne źródła są kiepskiej jakości i trzeba będzie to zreorganizować. Co do 
zanieczyszczenia gleb nie jest to wskazany teren, naleŜy to dokładnie przeanalizować. 

 
Andrzej Krugły    - Radny  
 
- Mam pytanie odnośnie ujęć Przełajka oraz Grodziecka. Dyrektor ZIK ubiegał się o zakup 

trzech lamp UV za 330 tys. zł. Czy takie lampy pomogą na tyle, aby eksploatacja tych źródeł 
była nadal opłacalna? 

 
Andrzej Lewandowski    -  Przedstawiciele firmy Ago s Gemes  
 
- Jest to jedna z najlepszych metod i zlikwiduje to zanieczyszczenia biologiczne. Te dwa ujęcia 

mogą być jeszcze długo eksploatowane i nie jest to strata pieniędzy. 
 
Andrzej Świątek    - Radny  
 
- Ze zdziwieniem słyszę, Ŝe nasza sztandarowa inwestycja okazuje się nieprzydatna, a wręcz 

szkodliwa. Proszę o przekazanie przez Burmistrza jednoznacznej opinii na temat tego źródła. 
Składam wniosek o zobowiązanie Burmistrza o rzetelne przedstawienie informacji w tym 
zakresie i co ma wpływ na ta zmianę. 

 
Andrzej Lewandowski    -  Przedstawiciele firmy Ago s Gemes  
 
- Istnienie lampy jest niezbędne ze względów strategicznych. Zmienia się zuŜycie wody i skład 

ścieków. Woda na ujęciu Przełajka jest dobrej klasy. 
 
Marek Mrozowski    - Burmistrz  
 
- Dwa lata temu była uchwała, Ŝe mamy zamknąć ujęcie na Piaskach a eksploatować Przełajkę. 

Nie reagowano na argument, Ŝe woda na Piaskach jest lepszej jakości, wystarczył, Ŝe tam 
pompował ją CEHAMOG, aby wypowiadać umowę.  

 
Ireneusz Gawro ński    - Radny  
 
- Wydajność studni w pełni zabezpiecza potrzeby miasta, wypowiadając umowę mieliśmy na 

myśli dobro finansowe miasta. Nasze źródła są o 30% tańsze niŜ pompowane przez 
CEHAMOD. 

 
Marian Kita     - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Chciałem zapytać o ujęcia na ul. Grodzieckiej, dlaczego jakość tej wody jest kiepska?  
 
Andrzej Lewandowski    -  Przedstawiciele firmy Ago s Gemes  
 
- Wydajnościowo na ujęciu Przełajka 68 m³/h, na Grodzieckiej 16 m³/h, na Szpitalnej 30 m³/h. 

Są to wody klasy 1B. Eksploatacja następuje w cięŜkich warunkach w tych dwóch ostatnich 
ujęciach 

 
Janusz G ątkiewicz    - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Czy są jeszcze jakieś pytania? Jeśli nie ma dziękujemy. 
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PRZERWA 
 
Janusz G ątkiewicz    - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do powołania Komisji Uchwał i Wniosków. Proszę o zgłaszanie kandydatów. 
 
W skład Komisji Uchwał i Wniosków weszli: 
 
1. Z.Bazańska 
2. A.Krugły 
3. S.Święch 
4. A.Świątek 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 20 radnych bez, A.Jachimczak-Kluk/ 
 
19 radnych głosowało za 
0 głosów przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe skład komisji został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Danuta Walczak    - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Pytania które zadawaliśmy komisja powinna potraktować jako wnioski. 
 
Władysław Oczkowicz    - Radny  
 
- UwaŜam, Ŝe program powinien być bardziej otwarty. Nie wiem czy jest konieczność 

formułowania konkretnych wniosków 
 
Zofia Baza ńska     - Radna  
 
- W imieniu Komisji Gospodarczej chciałam powiedzieć, Ŝe program został przyjęty 

jednogłośnie. 
 
Bogusław Sta śko    - Radny  
 
- Myślę, Ŝe program zawiera główne wytyczne. Jest dobrze sporządzony i naleŜy go przyjąć. 
 
GraŜyna Str ączek    - Radna  
 
- Komisja Oświaty nie miała Ŝadnych uwag do programu. 
 
Andrzej Świątek    - Radny  
 
- Zgłosiłem w czasie dyskusji wniosek, jeśli przyjmiemy program nie będzie wniosków. Proszę o 

chwilę przerwy, aby komisja sporządziła wnioski. NaleŜy zdecydować: czy akceptujemy 
program jako całość czy wprowadzamy wnioski. Istotna jest kwestia oczyszczalni czy 
decydujemy się na jej budowę czy nie. 

 
Teresa Kosmala    - Radna  
 
- Włączenie do sieci szybu Paweł jest zadaniem krótkoterminowym do 2006r. moŜemy to od 

razu wprowadzić do budŜetu lub wprowadzać dalsze zmiany. Powinniśmy wytyczać w ramach 
tego programu pewne szczegółowe kierunki. 

 
Sławomir Święch    - Radny  
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- we wniosku radnego Świątka nie ma Ŝadnej treści. Nie wnosi on nic nowego. 
 
Teresa Kosmala    - Radna  
 
- Jeśli CEHAMOG weźmie do ręki ten program, ma otwartą drogę do przypuszczania, Ŝe dalej 

będziemy chcieli z jego usług korzystać 
 
Zofia Baza ńska     - Radna  
 
- Projekt jest na tyle elastyczny, Ŝe moŜemy coś z niego wykreślić. 
 
Janusz G ątkiewicz    - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Ogłaszam przerwę, aby komisja mogła sporządzić wnioski do programu 
 
PRZERWA 
 
Zofia Baza ńska    - Radna  
 
- /Odczytuje protokół z Komisji Uchwał i Wniosków/ 
 
Janusz G ątkiewicz    - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za przyjęciem wniosków komisji? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 20 radnych bez, A.Jachimczak-Kluk/ 
 
19 radnych głosowało za 
0 głosów przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wnioski zostały przez Rad ę przyj ęte. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za przyjęciem projektu uchwały? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 20 radnych bez, A.Jachimczak-Kluk/ 
 
19 radnych głosowało za 
0 głosów przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 

Dot. pkt. 4 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
Janusz G ątkiewicz    - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do informacji Burmistrza o działalności w okresie międzysesyjnym. 
 
Marek Mrozowski    - Burmistrz  
 
- /Odczytuje informację międzysesyjną/ 
 
Zbigniew Szaleniec    - Zast ępca Burmistrza  
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- 24 października odbyła się akademia z okazji 80lecia CKS i Górnika Piaski. Wręczono 
nagrody dla najbardziej zasłuŜonych działaczy i sportowców. 

 
Ireneusz Gawro ński    - Radny  
 
- Przy pracach budowlanych pracuje 18 osób, czy to są bezrobotni z Powiatowego Urzędu 

Pracy? 
- Czy to są umowy czasowe? 
- Remont ul. Sikorskiego, część została wyremontowana. Kto to prowadził gmina czy powiat i z 

jakich funduszy? Warto pamiętać o chodnikach i krawęŜnikach. Problemem jest wyjazd z ulicy 
Borowej. 

- Odnośnie fotoradaru, ile kosztuje i jaki jest limit jego wykorzystania. 
- Czy 130 tys. został przeznaczone na materiały budowlane dla szkół? 
- Czy komuś w roku br. odebrano koncesję na sprzedaŜ alkoholu? 
- Na temat ul. 3 Kwietnia i Kościuszki, były prowadzone konsultacje, jaka była frekwencja? 
 
Andrzej Krugły    - Radny  
 
- Pytanie do radaru, powstała spółka Radar S.C. czuję, Ŝe ta spółka powstała tylko do tego 

celu, chciałem się zapytać o imiona i nazwiska tych osób? Chciałbym się teŜ dowiedzieć o 
obwodnicy zachodniej, kto, co, gdzie uchwalił? 

 
Wiesław Konderak    - Radny  
 
- Mam pytanie odnośnie świadczeń z MOPSu, czy te liczby są rzeczywiście takie jak nam 

przedstawiono. 
 
Zofia Baza ńska    - Radna  
 
- Czy zawarto porozumienie z Sosnowcem na odprowadzanie ścieków, bo z innymi ościennymi 

miastami były zawierane. 
- Wnioski o poparcie finansowe na remont. Czy chodzi o dwa budynki socjalne na Szpitalnej? 

Czy to jest ta budowa baraków? 
- Wniosek o dofinansowanie projektu Parku Przemysłowego został odrzucony, gdzie moŜna 

zapoznać się z jego postanowieniami. 
 
Teresa Kosmala    - Radna  
 
- Chciałam uzyskać informacje na temat badań marketingowych odnośnie wizerunku miasta. 

Czy były prowadzone na zlecenie Burmistrza w ramach strategii? Jakie są wyniki tych badań? 
Czy właściwe jest płacenie ankietowanym? 

 
Marek Mrozowski    - Burmistrz  
 
- W SP7 była to umowa na zadanie, byli to bezrobotni z ogłoszenia w Echu Czeladzi. 
- 3 Kwietnia i Kościuszki w konsultacjach brało około 30% mieszkańców, ogółem 13 spotkań 
- ul. Sikorskiego my remontujemy ze środków bieŜących. Na terenie, o którym pan mówił jest 

prywatna działka. Nie moŜemy nic tam robić. Zadanie to nie ma najwyŜszej rangi. Prywatna 
działka blokuje budowę ronda. NaleŜało by przebudować całą instalację. 

- Cofnięto koncesję na ul. Katowickiej i takie przypadki zdarzają się. 
- Foto radar ceny nie znam, określiliśmy w przetargu jakie mamy wymagania. Spółka to p. 

Tyblewski i Będkowski i oczywiście została powołana w tym celu. 
- Materiały budowlane zostały zakupione w celu prowadzenia remontów. 
- Ścieki organizujemy przetarg kiedy wygasa umowa, a tak był w tym przypadku. 
- Budownictwo socjalne wnioski zostały zgłoszone i jest to w trakcie rozpatrywania. 
- Park Zagłębie, wniosek najpierw został pozytywnie rozpatrzony, a później okazało się, Ŝe nie 

spełnia warunków. Okazało się, Ŝe jest wymóg, aby przekazać do Zagłębiowskiej Agencji 
Rozwoju terenów kopalni Saturn. Firma ta moim zdaniem nie jest stosowna do powierzenia 
jej. Na razie nie ma projektu, są tylko zebrane dokumenty. 
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- Ankiety na temat wizerunku Czeladzi, wykonuje się je na róŜne sposoby i jednym z nich jest 
ten, który przedstawiła radna Kosmala. Było to robione na 6 róŜnych sposobów. 

 
Teresa Kosmala    - Radna  
 
- Czy moŜemy robić to inaczej? Czy było to specjalne zlecenie czy stałe działania? Ile to 

kosztowało? 
 
Marek Mrozowski    - Burmistrz  
 
- 6700 zł. jest to jedna z metod. 
- Chciałbym teŜ odpowiedzieć na pytania z 30.09.04. 
- Boisko na osiedlu Słonecznym. Swego czasu robiliśmy takie badania i wtedy spotkaliśmy się z 

protestami mieszkańców. Przewidujemy rozwój tego osiedla, przy ulicy Mysłowickiej będzie 
zaplecze dla tego osiedla.  

- ul. Mysłowicka – trawy wykoszono. 
- ul. śytnia i Nowopogońska, władze powiatowe nie podzielają naszych postulatów o ustawienie 

w tym miejscu zakazu zatrzymywania. 
- Osiedle Nowotki sprzedaŜ lokali – wynika to z ustawy, nasze wspólnoty nie spełniają 

wymogów ustawy, więc wstrzymaliśmy sprzedaŜ mieszkań. Zgłosiliśmy się do Ministerstwa 
Infrastruktury, kiedy otrzymamy odpowiedź będziemy sprawę dalej prowadzić. 

 
Andrzej Krugły    - Radny  
 
- Ludziom mówi pan, Ŝe to wina Rady, bo nie podjęła stosownej uchwały w tej sprawie. Jak pan 

zamierza zmusić mieszkańców, aby mieli dokupić kawałek działki. 
 
Władysław Oczkowicz    - Radny  
 
- Udzielił pan jednemu z mieszkańców odpowiedzi pisemnej, Ŝe Rada nie podjęła stosownej 

uchwały. Mogę ten dokument dostarczyć. 
 
Marek Mrozowski    - Burmistrz  
 
- Rada rzeczywiście podjęła uchwałę, która dostosowana była do stanu prawnego jaki miał 

miejsce w tym czasie. 
- ul. Słowiańska na razie nie jest naszą ulicą i nie moŜemy się tym zajmować. 
- Badania przy ogródkach, zrobimy to w czasie prac rekultywacyjnych. 
- W sprawie kanalizacji, podchodzimy tam z instalacjami, fetor wynika z prowadzonych prac 
- Organizacja ruchu ul. Siemianowicka, planujemy przebudowę. 
- Ul. Składkowskiego nie jest drogą gminną, więc trzeba wystąpić z wnioskiem do Starostwa. 
- Remont ul. Legionów trwa. 
- Rogatki z herbem miast są wymieniane i remontowane. 
- Uwagi do Echa Czeladzi, proszę się skierować do prawa prasowego i redakcji gazety. 
- Za kopalnią trwa rekultywacja terenu. 
- Znak zakazu dla cięŜarówek ul. Dehnelów, Legionów, ustawienie tam znaków jest powaŜnym 

ograniczeniem rozwoju miasta. 
 
Krzysztof Francikowski   - Radny  
 
- Nie zgadzam się z ta decyzją, kiedyś tam był zakaz. Interpelujemy, aby tam samochody nie 

wjeŜdŜały. Wpływa to na pogorszenie stanu zdrowia mieszkańców. Kiedyś dojazd był od 
strony Milowic. 

 
Marek Mrozowski    - Burmistrz  
 
- W studium jest tam wysypisko, więc jak mamy tam dojeŜdŜać. 
 
Zofia Baza ńska    - Radna  
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- MoŜe firma prowadząca te prace poszuka dojazdu od innej strony 
 
Krzysztof Francikowski   - Radny  
 
- W 2000r. powiedział pan, Ŝe nie wyraŜa zgody na przejazd samochodów, cięŜarowych, więc 

ma pan taką moŜliwość. Proszę, Ŝeby pan zrobił to ponownie. 
 
Marek Mrozowski    - Burmistrz  
 
- Do czasu zakończenia rekultywacji, nie zamierzam podjąć takiej decyzji. 
- Domki fińskie – wykup nic w tym temacie się nie zmienia. 
- Kwestia zabezpieczenia terenu pokopalniowego na Piaskach, nie mamy na to środków. Jest 

wiele takich miejsc w mieście. 
- ul. 3 Kwietnia – dziury, prace trwają. 
- Budynek Ambasadora. Jest tam najemca, próbuje się zaadoptować salę na Skatepark. 
 
Ireneusz Gawro ński    - Radny  
 
- Rada przyjęła wnioski komisji odnośnie przeznaczenia tego budynku na obiekt o charakterze 

kulturalnym 
 
Marek Mrozowski    - Burmistrz  
 
- Nie przewidziano środków na ten cel. Traktuje taką uchwałę jako intencyjną. Nie ma 

zainteresowania aby powstał tam dom kultury. 
 
Ireneusz Gawro ński    - Radny  
 
- Proszę o wykładnię prawną tego co powiedział pan Burmistrz. 
 
Marek Mrozowski    - Burmistrz  
 
- KradzieŜe kratek ściekowych, skupy są zobowiązane do kontrolowania zakupowanego 

metalu. 
- Przedszkole nr. 6, decyzję o likwidacji wydał Powiat. 
- Obwodnica południowa – plan budowy trasy jest utrzymana w Sosnowcu i w Siemianowicach. 

Jest bardzo istotna dla rozwoju miasta. 
- Termomodernizacja SP7 prace zakończą się do końca listopada. 
 
Władysław Oczkowicz    - Radny  
 
- Nie ma gorzej wyglądającego wjazdu do miasta bardziej ohydnego niŜ ten od strony 

Sosnowca. UwaŜam, Ŝe powinno to się zmienić, bo wygląda to naprawdę źle. Temat ten 
wraca bardzo często. to nie jest duŜy teren. 

 
Marek Mrozowski    - Burmistrz  
 
- Obecnie to są tereny Spółki Restrukturyzacji Kopalń i część terenów przekazano nam, a 

części nie. Prowadzimy na ten temat dalsze rozmowy. 
- Pan Wiśniewski podatek od nieruchomości, jest on naliczany na podstawie ewidencji, robi to 

Powiat. W ewidencji dokonano zmian i płaci tak jak sobie Ŝyczył, ale to była jego decyzja. 
- Toaleta publiczna na Piaskach, nie wiem kiedy powstanie i nie wiem teŜ gdzie ma powstać. To 

są koszty. Tam są tereny prywatne i musimy mieć zgodę właścicieli. 
- Zamiana placów zabaw na parkingi, ta kwestia została juŜ wyjaśniana. 
- Topole przycinane będą w sezonie 
- Ul. Betonowa – boisko do koszykówki jest w planach i niebawem powstanie. 
 
Zbigniew Szaleniec    - Zast ępca Burmistrza  
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- Zamontowaliśmy juŜ słupy pod kosz, jednak przez okres zimowy nie będziemy juŜ tego 
kontynuować, dokończymy prace wiosną. 

 
Marek Mrozowski    - Burmistrz  
 
- Punkt świetlny przy ul. Kościuszki. NaleŜy uporządkować instalację energetyczną. Jest 

uzgodniony harmonogram i prace trwają zgodnie z planem. Porozumienie uzgodniono w 
1997r. 

- Tablica informacyjna na Józefowie jest juŜ na miejscu. 
- Organizacja ruchu, próbowaliśmy to zrobić, ale były protesty rodziców odwoŜących dzieci do 

szkoły,  sprawa została wstrzymana. 
- Na cmentarzu pojemników nie będzie, bo to szkło nie nadaje się do segregacji. Firma 

zajmująca się przeróbką szkła nie odbierze tego. 
- ul. Staszica, jest w planach przebudowa ulicy, ale potrzeba czasu. 
- Teren między LIDLem a osiedlem, nie mamy co do niego Ŝadnych planów, nie zostanie 

sprzedany. Uporządkujemy go. 
- Parking przy ul. Staszica, występujemy do właściciela o uporządkowanie ruchu i zamierzamy 

to wyegzekwować. 
- ul. Matejki i Stawowa, wyburzanie trwa. 
- Nie dysponuje danymi ile osób zostało ukaranych za zaśmiecanie ul. Szybikowej. Za 

tworzenie dzikich wysypisk ukarano kilka osób. 
- Grupy robocze przy ZBK, funkcjonują i nadal będą funkcjonował. Jedna przy ZIK, a druga przy 

SP2. Pierwsza grupa powstała w zeszłym roku. Są przyjmowani ludzie do konkretnych zadań. 
- Pan Świątek mówi, Ŝe przybywa ludzi bezrobotnych. W stosunku do sierpnia jest ich więcej, 

ale w stosunku do zeszłego roku ich liczba zmalała. 
- Bezdomni - mamy szeroki zakres pomocy, mamy teŜ umowy z noclegowniami. 
 
Zbigniew Szaleniec    - Zast ępca Burmistrza  
 
- Przedszkole nr. 12 miał być przeprowadzony konkurs na dyrektora. Nikt nie zgłosił 

kandydatury, więc powierzyliśmy obowiązki doświadczonemu pedagogowi, tak jak tego 
wymaga ustawa. Są jeszcze wolne miejsca, równieŜ w innych przedszkolach. 

 
Marek Mrozowski    - Burmistrz  
 
- Połączenia drogowe z innymi miastami. System drogowy będzie tematem studiów. Dzisiaj nie 

mamy planów, ani finansów na ten cel. 
- Proszę o zadawanie pytań, a nie wygłaszanie wniosków i stwierdzeń. 
 
 
 

Dot. pkt. 5 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
Janusz G ątkiewicz    - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Proszę o zadawanie pytań do pana Burmistrza. 
 
Marian Kita     - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Czy będą worki na liście? Co z tym robić? 
- Projekt uchwały nt. fotoradaru w formie finansowej, środki powinny iść na koszykówkę. Kiedy 

tak się stanie? 
- Chciałbym, aby autorzy w EC podpisywali się imieniem i nazwiskiem. 
 
Wiesław Konderak    - Radny  
 
- W tym roku w sierpniu ukazał się numer EC, do tej pory była przerwa wakacyjna i ja mam kilka 

pytań. Dlaczego tak się stało, jaki był nakład, z jakich środków, kto drukował? 
- Czy jest zarządzenie w kwestii umów najmu? 
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- Nastąpiła duŜa rotacja osób zatrudnionych w Urzędzie. Czy gmina miała sprawy w sądzie 
pracy ile i jakie się z tym wiązały koszty? 

 
Władysław Oczkowicz    - Radny  
 
- Ostatnio ukazały się artykuły w EC i DZ chciałbym wiedzieć na jakiej podstawie formułowane 

są w nich zarzuty odnośnie członków Rady. 
 
Krzysztof Francikowski   - Radny  
 
- ul. Powstania Styczniowego, ruiny budynku bawią się tam dzieci, proszę o zajęcie się tą 

sprawą. 
- Wrak samochodu na ul. 1 Maja stoi od 2 tygodni proszę się tym zająć. 
 
Zofia Baza ńska    - Radna  
 
- Chciałam się zapytać o stan przygotowań SM i Policji do 1 listopada. 
 
Marek Rajca     - Radny  
 
- Mam prośbę o zaktualizowanie informacji zawartych w EC odnośnie aptek. 
- SP7 prowadzone są prace termoizolacyjne. Czy będzie malowana sala gimnastyczna? 
 
Danuta Walczak    - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Czy będą światła na skrzyŜowaniu Katowickiej, Dehnelów i Reymonta. Jest to niebezpieczne 

miejsce. 
- Teren przy Alfredzie – czy wysypisko zostało uporządkowane? 
 
Bogusław Sta śko    - Radny  
 
- Kto jest odpowiedzialny za treść artykułów ukazujących się w EC? 
 
Ireneusz Gawro ński    - Radny  
 
- Mam prośbę do pani Walczak o opinię na temat ostatniego artykułu w EC. 
 
Władysław Oczkowicz    - Radny  
 
- Remont odcinka drogi na ul. Nowopogońskiej na Piaskach w stronę Czeladzi, jest on w bardzo 

złym stanie. Proszę o interwencję. 
 
Andrzej Krugły    - Radny  
 
- Ilu inspektorów nadzoru pracuje w ZBK? 
- Czym, kim i co robi w ZBK pan Wiesiek Krzysiek. Proszę o odpowiedź pisemną, bo staram się 

dowiedzieć tego od trzech sesji. 
 
GraŜyna Str ączek    - Radna  
 
- Jakie prace prowadzone są w budynku Ambasadora, jaka jest koncepcja jego działalności, kto 

prowadzi remont, jakie są tego koszty dla miasta? 
 
Teresa Kosmala    - Radna  
 
- Kiedy zmieni się techniczna jakość informacji publikowanych w BIP? 
- ul. Daleka – sprzedano kawałek ulicy Staropogońskiej, została zablokowana i nie ma tam 

dojazdu. 
 
Andrzej Świątek    - Radny  
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- W jakim trybie przydzielono lokal komunalny p. Cebuli? 
- Chcę odpowiedzi pisemnej na temat przedszkola nr. 12. 
 

Dot. pkt. 6 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
Janusz G ątkiewicz    - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Proszę mieszkańców o zadawanie pytań. 
 
Andrzej Konieczny    - Mieszkaniec miasta  
 
- Od 2001r. czekam na przekwalifikowanie mojej działki na budowlaną. Droga idzie przez 

działkę, gaz, sieć energetyczna. Mam problem z przekwalifikowaniem działki. 
 
Mariusz Siwek     - Przedstawiciel Kupców  
 
- Czy jest prawdą, Ŝe obok targu ma powstać supermarket. Jeśli jest to prawdą czy zaleŜy 

państwu Ŝeby bezrobocie w Czeladzi było mniejsze. Zatrudni 10 osób, a straci pracę 40 osób. 
Słyszałem teŜ, Ŝe ma powstać jeszcze jeden market na Piaskach w miejscu dawnej kopalni. 
Wystosowaliśmy protest do Starosty Będzińskiego zebraliśmy podpisy pod listem 
protestacyjnym. 

 
Krzysztof Malczewski    - Radny powiatowy  
 
- Jest to prawda. ZłoŜono protest na ręce Starosty. Na dzień dzisiejszy nie wpłynął Ŝaden 

wniosek o pozwolenie na budowę takiego obiektu. Starostwo poinformowało Burmistrza i 
przedstawiło chęć rozmów z mieszkańcami na ten temat. Inwestor jeszcze się nie zgłosił. 
Proponuje wysłuchać kupców. NaleŜy przedstawić warunki kupcom, moŜe zaakceptują je. Na 
dzień dzisiejszy nie ma oficjalnych informacji, z nieoficjalnych wiem, Ŝe warunki zabudowy 
zostały wydane, ale jeszcze nie dotarły do Starostwa. 

 
Mariusz Siwek     - Przedstawiciel Kupców  
 
- W czasie kampanii wyborczej mówił pan Burmistrz, Ŝe w Czeladzi nie powstanie Ŝaden 

supermarket. Jest na sali prezes spółdzielni i moŜe on teŜ cos powie na ten temat. 
 
Marek Mrozowski    - Burmistrz  
 
- Nie przeznaczyłem, Ŝadnego terenu gminnego na supermarket. Mój przedmówca jako 

zastępca Burmistrza w poprzedniej kadencji sprzedał teren pod budowę LIDLa, a jako radny 
powiatowy zatwierdził to. Proszę nie adresować tego do mnie tylko do pana Malczewskiego. 
Warunki zabudowy wydawane są zainteresowanej stronie. Dowiadywałem się w Spółce 
Restrukturyzacji Kopalń o teren kopalni na Piaskach i nie ma tam mowy o budowie 
supermarketu. Jest innym faktem, Ŝe spółka rozpisała przetarg na tereny kopalniane. Miasto 
wystosowało pismo, Ŝe jesteśmy zainteresowani tym terenem, jeśli go otrzymamy to 
gwarantuje, Ŝe Ŝaden market tam nie powstanie. W ubiegłym roku zwróciłem się do rady o 
przejęcie terenu przy ul. Będzińskiej, Rada odrzuciła mój wniosek, twierdząc, Ŝe teren jest 
nam niepotrzebny. Teraz właściciel tego terenu moŜe zrobić z parcelą co chce. Mogę 
przedstawić wszystkie dokumenty na ten temat. Wniosek złoŜyła firma z woj. łódzkiego, 3 
czerwca br. o warunki zabudowy, ma to być obiekt handlowo-usługowy o powierzchni poniŜej 
2000 m².   

- /Odczytuje wniosek o zabudowę/ 
- Starostwo otrzymało wniosek o zabudowie, bo ja mam odpis tego pisma. 
- /Odczytuje analizę zabudowy powierzchni uŜytkowej/ 
- Jeśli ten teren byłby własnością miasta nie sprzedałbym go pod budowę marketu. 
 
Sławomir Święch    - Radny  
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- Spółdzielnia zbyła część swojej działki o powierzchni 1200 m². 
 
Władysław Oczkowicz    - Radny  
 
- Chciałem zadać pytanie, czy jeśli nie Ŝyczymy sobie takiej inwestycji to czy nie moŜemy jej 

zablokować? 
 
Marek Mrozowski    - Burmistrz  
 
- Wydaje decyzje na podstawie przepisów prawa, musi to być określone w studium. Brak jest 

zapisu ograniczającej powierzchnię, to jest wola właścicieli terenu. NaleŜy uzyskać 
pozwolenie na budowę. Decyzji nie da się uchylić jeśli jest wszystko zgodne z prawem.  

 
Władysław Oczkowicz    - Radny  
 
- Nieprawdą jest, Ŝe rada nie wyraziła zgody na przejęcie tego terenu. Nie obejmowało to tej 

działki, o której mowa. 
 
Marek Mrozowski    - Burmistrz  
 
- Jedna część to była teren zbudowany spółki MPGR, a druga to gruntu uŜytkowane 

wieczyście. To były dwie uchwały. 
 
Teresa Kosmala    - Radna  
 
- Jeśli chcemy sprzedać nasze tereny to moŜna szybko stworzyć plan uwarunkowań. W tym 

przypadku nie było takiej decyzji. Burmistrz posiada odpowiednie słuŜby, które mogą sprawę 
rozpoznać. Podobnie było w sprawie LIDLa, gdzie spółka sprzedająca mu teren nie wywiązała 
się z umowy. Musimy pomyśleć nad planem, bo będziemy mieli z tym ciągłe problemy. 

 
Marek Mrozowski    - Burmistrz  
 
- W momencie składania wniosku o zamianę terenu Rada nie zgodziła się. Winę ponoszą ci 

którzy dopuścili do budowy LIDLa. 
 
Andrzej Świątek    - Radny  
 
- Na ten temat mówiło się od dwóch lat. Nie wierzę, Ŝe pan o tym nie wiedział. Nie przedstawił 

pan Radzie, Ŝe grozi nam budowa marketu. Nie powziął pan naleŜytych działań, Ŝeby 
zablokować to. 

 
Marek Mrozowski    - Burmistrz  
 
- Nie mogę nic zrobić, mogę robić tylko coś zgodnego z prawem. Jak pan panie radny głosował, 

kiedy była uchwało o zamianę tego terenu? Był pan przeciwko. Jest to zasadnicza sprawa, 
miał pan moŜliwość zablokowania i nie zrobił pan tego. Nie moŜemy zmieniać sobie planu, 
pani radna Kosmala zna procedury, na to jest potrzebny długi czas. 

- W sprawie pana Koniecznego. Nikt nie zapomniał o pana wniosku, jest on rozpatrywany. 
Myślę, Ŝe dojdziemy do jakiegoś kompromisu, ale musimy uchwalić studium. 

 
 
PRZERWA 
 

Dot. pkt. 7 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
Janusz G ątkiewicz    - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Opieka społeczna w mieście, proszę panią dyrektor 
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Teresa Bana ś     - Dyrektor MOPS  
 
- /Informuje o działalności Miejskiego Ośrodku Pomocy Społecznej w Czeladzi/ 
 
Monika Zawartka    - Pracownik MOPS  
 
- /Informuje o działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Czeladzi/ 
 
 
Krzysztof Czekaj    - Współpracownik MOPS  
 
- /Informuje o działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Czeladzi/ 
 
Zbigniew Szaleniec    - Zast ępca Burmistrza  
 
- Chciałem podziękować za działalność. WaŜne jest, Ŝe wzrosła liczba osób, którym MOPS 

pomaga. Staramy się rozwijać działalność informacyjną. Na te zadania przeznaczamy coraz 
większe kwoty. Bardzo dobrze rozwija się współpraca między MOPS, a PCK. Staramy się teŜ 
minimalizować skutki bezrobocia. Współpracujemy z Powiatowym Urzędem Pracy. Mamy 
duŜy wachlarz metod, z których staramy się korzystać. Punkty informacyjne stanowią waŜne 
działania w celu zmniejszenia bezrobocia. Wprowadzanie brygad remontowych. 

 
Janusz G ątkiewicz    - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do powołania Komisji Uchwał i Wniosków. Kto z państw zgłasza się do komisji? 
 
W skład komisji weszli: 
 
1. Z.Bazańska 
2. S.Święch 
3. A.Świątek 
4. A.Krugły 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 20 radnych bez T.Kosmali/ 
 
19 radnych głosowało za 
0 głosów przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe skład komisji został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do dyskusji. Proszę przewodniczącego Komisji Zdrowia o zabranie głosu. 
 
Bogusław Sta śko    - Radny  
 
- Materiały zostały przekazywane w sposób bardzo staranny i dokładny. Dyskusja jest zbędna, 

bo wszystko zostało powiedziane. Jedynym problemem jest to, Ŝe coraz większa ilość osób 
potrzebuje wsparcia. Jakie efekty przynoszą te działania? 

 
GraŜyna Str ączek    - Radna  
 
- Chcę potwierdzić to co mówił mój przedmówca. Zaproszenie eksperta w dziedzinie bezrobocia 

byłoby bardzo dobrym pomysłem. Powinniśmy rozliczać Powiatowy Urząd Pracy z działań 
jakie podejmuje. 

 
Zofia Baza ńska    - Radna  
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- Komisja Społeczna przyjęła informację jednogłośnie. 
 
Krzysztof Czekaj    - Współpracownik MOPS  
 
- /Uzupełnia informacje odnośnie omawianego tematu/ 
 
Wiesław Konderak    - Radny  
 
- Praca stała się z jednym z najwyŜszych dóbr. NaleŜy tą politykę zatrudnienia zmieniać. Czy 

przyjęcie na staŜe wiąŜe się później z automatycznym zatrudnieniem. 
 
 
Zofia Baza ńska    - Radna  
 
- Przyjmowanie na staŜ lub wolontariat pozwala zdobywać doświadczenie zawodowe i jest 

przyszłościowe. 
 
Zbigniew Szaleniec    - Zast ępca Burmistrza  
 
- Cieszę się, Ŝe informacja został pozytywnie przyjęta. Zgadzam się z wypowiedziami moich 

przedmówców. Staramy się mobilizować mieszkańców do zakładania działalności i do 
zwiększonej aktywności. Zgadzam się, Ŝe powinniśmy zatrudniać w formie wolontariatu. 

 
Andrzej Świątek    - Radny  
 
- Nie dowierzam postawie ekspertów. Brakuje mi tu pewnych danych. Powiat powinien 

prowadzić prace publiczne czy staŜe. Bezrobocie bierze się  stąd, Ŝe ludzie nie mają szans na 
pracę. Rodzi to szarą strefę, a dodatkowo powoduje, Ŝe ludzi chodzą do MOPS. Powinno się 
prowadzić konkursy na pracowników. Ludzie nie wiąŜą przyszłości z naszym miastem. 

 
Ireneusz Gawro ński    - Radny  
 
- To my musimy dbać o budowę miejsc, bo nikt nam nie pomoŜe. NaleŜy starać się o 

pozyskiwanie nowych miejsc pracy. Zatrudniać się powinno poprzez jednostki zakładowe. 
 
Krzysztof Malczewski    - Radny powiatowy  
 
- Jest coraz więcej ludzi bezrobotnych z wyŜszym wykształceniem. My musimy utrzymywać 

ciągłość pracy wśród ludzi najmłodszych. Istotnie Powiatowy Urząd Pracy nie spełnia 
wszystkich oczekiwań. Tworzy się nowe programy mające ułatwiać zdobywanie miejsc pracy. 
Staramy się wpływać na kadry urzędu. Czeladź tworzy własne miejsca pracy i jest to bardzo 
dobre. MoŜemy liczyć na fundusz z Unii, będą poŜyczki dla rozpoczynających działalność.  

 
Zbigniew Szaleniec    - Zast ępca Burmistrza  
 
- Mamy duŜo do zrobienia jako Rada. Większość gmin ma tereny przygotowane do inwestycji. 

NaleŜy zajmować się sprawami gospodarczymi ułatwiającymi dostępność miasta dla 
inwestorów. 

 
Marek Mrozowski    - Burmistrz  
 
- Kiedy mówimy o bezrobociu musimy pamiętać, Ŝe jest to złoŜony problem. WaŜne jest 

przygotowanie odpowiednich dokumentów. Nie moŜemy ograniczać dostępu inwestorom, 
musimy o nich zabiegać. Nie mamy bazy turystycznej, więc musimy wykorzystywać to co 
mamy. NaleŜy myśleć strategicznie. Trzeba wykorzystać tą chwilę, naleŜy działać. Gmina nie 
jest w stanie zastąpić rynku pracy, moŜe tylko wspomagać.  

 
PRZERWA 
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Janusz G ątkiewicz     - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Proszę Komisję Uchwał i wniosków o przedstawienie wniosków. 
 
Zofia Baza ńska     - Radna  
 
- /Odczytuje protokół Komisji Uchwał i Wniosków/  
 
Dyskusja. Udział wzięli: 
1 . K.Czekaj 
2. Z.Bazańska 
3. A.Krugły 
4. J.Gątkiewicz 
5. M.Mrozowski 
6. A.Świątek 
 
Janusz G ątkiewicz    - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Czy do tych wniosków są jeszcze jakieś uwagi 
 
Marek Mrozowski    - Burmistrz  
 
- Wniosek przedostatni jest niezgodny z prawem, więc proszę go nie wpisywać. Chcę teŜ 

uspokoić radnego Świątka, Ŝe na dzień dzisiejszy to kierownik jednostki zajmuje się 
zatrudnianiem pracowników. Ma być zmiana ustawy i wtedy moŜe będzie inaczej. 

 
Andrzej Świątek    - Radny  
 
- Ja nie mówiłem, Ŝe to Rada ma zatrudniać pracowników, nie chce wchodzić w pańskie 

kompetencje. 
 
Sławomir Święch    - Radny  
 
- Proponuje poddać głosowaniu wcześniejsze wnioski, a ten głosować osobno. Proszę go 

odczytać. 
 
Zofia Baza ńska    - Radna  
 
- Zobowiązać Burmistrza i podległe mu jednostki do zatrudniania pracowników w trybie 

konkursu celem pobudzenia ich aktywności i gotowości do podjęcia pracy. 
 
Zbigniew Szaleniec    - Zast ępca Burmistrza  
 
- To jest tryb nakazujący. Nie moŜemy zobowiązać dyrektora np. szkoły. MoŜemy zobowiązać 

jedynie siebie w urzędzie, ale teŜ bym za tym nie optował. Będziemy musieli odejść od 
współpracy z Powiatowym Urzędem Pracy. To jest fikcja Burmistrz ma wpływ na zatrudnianie 
osób. 

 
Marek Mrozowski    - Burmistrz  
 
- Jeśli wpisze się do uchwały coś co jest niezgodne z prawem, uniewaŜnimy ją całą. 
 
Janusz G ątkiewicz    - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Głosujemy poszczególne punkty. 
 
Zofia Baza ńska    - Radna  
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- Pierwszy. Zaprosić na wspólne posiedzenie dotyczące problemów bezrobocia Radę powiatu, 
celem omówienia sprawności i skuteczności działania, w związku z koniecznością 
opracowania priorytetów rynku pracy mieszkańców Czeladzi. 

 
Janusz G ątkiewicz     - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za tym wnioskiem. 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 20 radnych bez A.Jachimczak-Kluk/ 
 
19 radnych głosowało za 
0 głosów przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Zofia Baza ńska    - Radna  
 
- Drugi. Opracować mapy problemów społecznych, w tym mapy bezrobocia. 
 
Janusz G ątkiewicz     - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za tym wnioskiem? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 20 radnych bez A.Jachimczak-Kluk/ 
 
19 radnych głosowało za 
0 głosów przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Zofia Baza ńska    - Radna  
 
- Trzeci. UpowaŜnić reprezentantów miasta w powiecie do wystąpienia o intensyfikację 

współpracy z pracodawcami z terenu miasta Czeladź i okolicy, celem kształtowania lokalnego 
rynku pracy. 

 
Janusz G ątkiewicz     - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za tym wnioskiem. 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 20 radnych bez A.Jachimczak-Kluk/ 
 
19 radnych głosowało za 
0 głosów przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Zofia Baza ńska    - Radna  
 
- Czwarty. Zobowiązać Burmistrza i podległe mu jednostki do zatrudniania pracowników w 

trybie konkursu celem pobudzenia ich aktywności i gotowości do podjęcia pracy. 
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Janusz G ątkiewicz     - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za tym wnioskiem. 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 20 radnych bez A.Jachimczak-Kluk/ 
 
2 radnych głosowało za 
3 głosów przeciw 
12 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek nie został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Zofia Baza ńska    - Radna  
 
- Piąty. Zobowiązać Burmistrza do kontynuowania działań związanych z rozwijaniem 

wykonawstwa własnego w zakładach budŜetowych gminy. 
 
Janusz G ątkiewicz    - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za tym wnioskiem. 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 20 radnych bez A.Jachimczak-Kluk/ 
 
14 radnych głosowało za 
2 głosów przeciw 
3 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do przegłosowania uchwały. Kto jest za podjęciem uchwały? 
 
Władysław Oczkowicz    - Radny  
 
- Proszę zmienić słowo w tytule z opieka na pomoc społeczna. 
 
Janusz G ątkiewicz    - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Czy autor uchwały zgadza się na wprowadzenie autopoprawki. 
 
Marek Mrozowski    - Burmistrz  
 
- Zgadzam się. 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 20 radnych bez A.Jachimczak-Kluk/ 
 
18 radnych głosowało za 
0 głosów przeciw 
1 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
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Dot. pkt. 8 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
Janusz G ątkiewicz    - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do dyskusji nad Statutem Gminy. 
 
Teresa Kosmala    - Radna  
 
- §13 załatwiliśmy na poprzedniej sesji. §6 wykreślenie tekstu i wpisanie – RM ustala wzory 

herbu, sztandaru oraz pieczęci gminy. Wzory te nadal nie płynęły a tekst pochodzi z 
poprzedniego statutu. Czy ten zapis jest wiąŜący, bo Rada nie głosowała tego? 

 
Marek Mrozowski    - Burmistrz  
 
- Na dzień dzisiejszy nie ma tych wzorów, gdyŜ nie było konsultacji. 
 
Teresa Kosmala    - Radna  
 
- W § 17 poprawka zmiana słowa radni z małej litery na duŜą. W § 23 - tekst w nawiasie 

przyjmujemy brzmienie zaoczne nr 2, poniewaŜ zaocznie nr. 2,3,4,5 w Statucie 
przedstawionym wypadają. W § 41 zmieni się tekst na Komisja Rewizyjna prowadzi 
postępowanie kontrolne w sposób zapewniający tajność, co wynika z przepisów prawa. W § 
46 następuje poprawka w pkt. 4 wprowadza się zapis, Ŝe posiedzenia komisji są jawne. 
Rozdział 6 nie miał tytułu, więc nadano mu tytuł Jednostki pomocnicze. W § 82 nie było słowa 
połowa ustawowego składu Rady. W § 3 pkt. 5 dodaje się słowa o odwołaniu Rady Miejskiej w 
referendum, następny punkt ma nr. 6. W  § 14 skreśla się słowo mogą. Zgłaszano teŜ 
poprawki do §12 pkt. 6 oraz w §17 pkt. 5 wykreślenie słowa: dla której uchwaliła Rada 
Miejska.  

 
Bogusław Sta śko    - Radny  
 
- Odnośnie § 28 mówiącego o tym, Ŝe 4 radnych moŜe tworzyć klub wcześniej było 5. 
 
Janusz G ątkiewicz    - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Proponuję powołać Komisje Uchwał i Wniosków i do niej będziemy kierować wnioski. 
 
Sławomir Święch    - Radny  
 
- Czy ten projekt ma parafkę radcy prawnego, jeśli nie to proszę o wyłączenie mnie z prac 

komisji. 
 
Wiesław Konderak    - Radny  
 
- Proszę o przerwanie sesji, bo jest juŜ późno, a sprawa jest powaŜna i wymaga dokładnego 

przeanalizowania. 
 
Janusz G ątkiewicz    - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Proponuje wybrać komisję i zlecić jej dalsze prace, albo zdecydujemy o przerwaniu tej 

dyskusji i zajmiemy się następnymi sprawami. 
 
Danuta Walczak    - Zastepca Przewodnicz ącego RM  
 
- OdłóŜmy Statut do przyszłej sesji, bo dopiero dziś dostaliśmy poprawki, naleŜy przedstawić go 

radcy prawnemu. 
 
Władysław Oczkowicz    - Radny  
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- Dzisiaj naleŜy zakończyć sprawę Statutu, bo odkładamy to juŜ któryś raz. Radca prawny miał 
czas aby zapoznać się z projektem i poprawkami. 

 
Danuta Walczak    - Zastepca Przewodnicz ącego RM  
 
- Tak waŜnego dokumentu nie moŜna załatwiać na szybko. Musimy poczekać na nowy projekt z 

naniesionymi poprawkami i zatwierdzony przez radcę prawnego. 
 
Zofia Baza ńska    - Radna  
 
- Ja równieŜ mam poprawki, naleŜy powołać komisję. 
 
GraŜyna Str ączek    - Radny  
 
- NaleŜy powołać komisję i do niej będziemy kierować poprawki. Jeśli nie uwzględnimy 

poprawek, które chcę wprowadzić nadzór ponownie odrzuci Statut. 
 
Marian Kita     - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Projekt statutu został przygotowany przez komisję. Pani Strączek przedstawiła swoje poprawki 

i zostały przez komisję uwzględnione lub odrzucone. Sprawy na które nie zgadzał się 
wojewoda zostały zmienione. Nie odkładajmy tej sprawy i zakończmy ją dzisiaj. 

 
Zofia Baza ńska    - Radna  
 
- Brak jest w całym Statucie zasad dostępu do informacji niejawnych. 
 
Janusz G ątkiewicz    - Przewodnicz ący Rady miejskiej  
 
- Powołajmy komisję, czy wyznaczeni państwo radni zgadzają się aby wejść w skład komisji. 
 
GraŜyna Str ączek    - Radna  
 
- Skoro moje poprawki nie zostały nawet wysłuchane przez Radę, nie zgadzam się na moje 

uczestnictwo w pracach komisji. 
 
Andrzej Świątek    - Radny  
 
- Komisja Statutowa, powinna się zając poprawkami a nie Rada 
 
Andrzej Krugły     - Radny  
 
- NaleŜy spisać pań wnioski i komisja je rozpatrzy. 
 
Janusz G ątkiewicz    - Przewodnicz ący Rady miejskiej  
 
- Powołujemy Komisję Uchwał i Wniosków. Kto z państwa jest za takim składem? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 20 radnych bez A.Jachimczak-Kluk/ 
 
18 radnych głosowało za 
0 głosów przeciw 
1 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe skład komisji został przez Rad ę przyj ęty. 
 
W skład komisji weszli: 
1. T.Kosmala 
2. A.Krugły 
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3. A.Świątek 
 
Teresa Kosmala    - Radna  
 
- Do tej pory do Komisji Statutowej, nikt na piśmie nie wniósł poprawek. Wszystkie zapisy, które 

nie zostały zakwestionowane przez nadzór pozostały niezmienione. 
 
PRZERWA 
 
 
Teresa Kosmala    - Radna  
 
- /Odczytuje protokół z posiedzenia Komisji Statutowo-Regulaminowej/ 
- Proszę o poddanie głosowaniu wszystkich wprowadzonych poprawek. 
 
Janusz G ątkiewicz    - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Głosujemy poprawkę nr 1. Kto jest za treścią poprawki? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 20 radnych bez A.Jachimczak-Kluk/ 
 
14 radnych głosowało za 
0 głosów przeciw 
5 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe poprawka został przez Rad ę przyj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Głosujemy poprawkę nr 2. Kto jest za treścią poprawki? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 20 radnych bez A.Jachimczak-Kluk/ 
 
19 radnych głosowało za 
0 głosów przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe poprawka został przez Rad ę przyj ęta. 
 
Janusz G ątkiewicz    - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Głosujemy poprawkę nr 3. Kto jest za treścią poprawki? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 20 radnych bez A.Jachimczak-Kluk/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 głosów przeciw 
4 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe poprawka został przez Rad ę przyj ęta. 
 
Janusz G ątkiewicz    - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Głosujemy poprawkę nr 4. Kto jest za treścią poprawki? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 20 radnych bez A.Jachimczak-Kluk/ 
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18 radnych głosowało za 
0 głosów przeciw 
1 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe poprawka został przez Rad ę przyj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Głosujemy poprawkę nr 5. Kto jest za treścią poprawki? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 20 radnych bez A.Jachimczak-Kluk/ 
 
19 radnych głosowało za 
0 głosów przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe poprawka został przez Rad ę przyj ęta. 
 
Janusz G ątkiewicz    - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Głosujemy poprawkę nr 6. Kto jest za treścią poprawki? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 20 radnych bez A.Jachimczak-Kluk/ 
 
19 radnych głosowało za 
0 głosów przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe poprawka został przez Rad ę przyj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Głosujemy poprawkę nr 7. Kto jest za treścią poprawki? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 20 radnych bez A.Jachimczak-Kluk/ 
 
19 radnych głosowało za 
0 głosów przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe poprawka został przez Rad ę przyj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- W załączniku nr 2 do projektu Statutu wprowadza się następujące autopoprawki. Głosujemy 

poprawkę nr 1. Kto jest za treścią poprawki? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 20 radnych bez A.Jachimczak-Kluk/ 
 
19 radnych głosowało za 
0 głosów przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
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Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe poprawka został przez Rad ę przyj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- W załączniku nr 2 do projektu Statutu wprowadza się następujące autopoprawki. Głosujemy 

poprawkę nr 2. Kto jest za treścią poprawki? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 20 radnych bez A.Jachimczak-Kluk/ 
 
19 radnych głosowało za 
0 głosów przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe poprawka został przez Rad ę przyj ęta. 
 
 
Teresa Kosmala   - Radna  
 
- /Odczytuje Protokół Komisji Uchwał i Wniosków/ 
 
Janusz G ątkiewicz    - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Głosujemy poprawkę nr 1. Kto jest za treścią poprawki? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 20 radnych bez A.Jachimczak-Kluk/ 
 
5 radnych głosowało za 
14 głosów przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe poprawka nie został przez Rad ę przyj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Głosujemy poprawkę nr 2. Kto jest za treścią poprawki? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 20 radnych bez A.Jachimczak-Kluk/ 
 
19 radnych głosowało za 
0 głosów przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe poprawka został przez Rad ę przyj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Głosujemy poprawkę nr 3. Kto jest za treścią poprawki? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 20 radnych bez A.Jachimczak-Kluk/ 
 
5 radnych głosowało za 
14 głosów przeciw 
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0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe poprawka nie został przez Rad ę przyj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Głosujemy poprawkę nr 4 pani radnej GraŜyny Strączek. Kto jest za treścią poprawki? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 20 radnych bez A.Jachimczak-Kluk/ 
 
2 radnych głosowało za 
14 głosów przeciw 
2 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe poprawka nie został przez Rad ę przyj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Głosujemy w takim razie poprawkę odnośnie tego samego punktu pani radnej Zofii 

Bazańskiej. Kto jest za treścią poprawki? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 20 radnych bez A. Jachimczyk-Kluk/ 
 
3 radnych głosowało za 
14 głosów przeciw 
2 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe poprawka nie został przez Rad ę przyj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Głosujemy poprawkę nr. 5. Kto jest za treścią poprawki? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 20 radnych bez A.Jachimczyk-Kluk/ 
 
19 radnych głosowało za 
0 głosów przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe poprawka został przez Rad ę przyj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Głosujemy poprawki zgłoszone przez radnego Leszka Lasotę. Poprawka nr. 1 odnośnie liczby 

osób tworzących klub tj. 4 osoby.. Kto jest za treścią poprawki? 
 
Leszek Lasota     - Radny  
 
- Proponowałem 4 osoby 
 
Dyskusja. Udział wzięli: 
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1. T.Kosmala 
2. J.Gątkiewicz 
3. G.Strączek 
4. Z.Bazańska 
5. A.Świątek 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 20 radnych bez A.Jachimczyk-Kluk/ 
 
11 radnych głosowało za 
4 głosów przeciw 
3 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe poprawka został przez Rad ę przyj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Druga poprawka dotyczy składu komisji rewizyjnej, wykreślenie w § 37 liczby 5 członków. Kto 

jest za przyjęciem poprawki? 
 
Dyskusja. Udział wzięli: 
 
1. T.Kosmala 
2. J.Gątkiewicz 
3. L.Lasota 
4. Z.Bazańska 
5. A.Krugły 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 20 radnych bez A.Jachimczyk-Kluk/ 
 
14 radnych głosowało za 
0 głosów przeciw 
5 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe poprawka został przez Rad ę przyj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Teraz mamy do przegłosowania poprawki pani radnej Bazańskiej. Głosujemy poprawkę nr 1. 

Kto jest za treścią poprawki? 
 
Teresa Kosmala    - Radna  
 
- Ta poprawka nie wnosi niczego. Jeśli urząd jest wydawcą to został juŜ zarejestrowany. 
 
Dyskusja. Udział wzięli: 
 
1. T.Kosmala 
2. Z.Bazańska 
3. I.Gawroński 
4. J.Gątkiewicz 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 20 radnych bez A.Jachimczak-Kluk/ 
 
1 radnych głosowało za 
15 głosów przeciw 
3 radnych wstrzymało si ę od głosu 
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Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe poprawka nie został przez Rad ę przyj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Poprawkę pani radnej Bazańskiej nr 2 została juŜ odrzucona. Głosujemy poprawkę nr 3. Kto 

jest za treścią poprawki? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 20 radnych bez A.Jachimczak-Kluk/ 
 
1 radnych głosowało za 
13 głosów przeciw 
5 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe poprawka nie został przez Rad ę przyj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Głosujemy poprawkę odnośnie dostępu do informacji niejawnej odnośnie tego samego punktu 

co powyŜszy. Kto jest za treścią poprawki? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 20 radnych bez A.Jachimczak-Kluk/ 
 
1 radnych głosowało za 
13 głosów przeciw 
5 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe poprawka nie został przez Rad ę przyj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Głosujemy poprawkę nr 4. Kto jest za treścią poprawki? 
 
Leszek Lasota     - Radny  
 
- Nie widzę sensu wprowadzania tej poprawki, bo w regulaminie jest tak zapisane jak dzieje się 

to w sejmie, więc nie widzę potrzeby wprowadzania takiej zmiany, skoro opieramy się na 
funkcjonowaniu sejmu. 

 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 20 radnych bez A.Jachimczak-Kluk/ 
 
1 radnych głosowało za 
18 głosów przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe poprawka nie został przez Rad ę przyj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- To były wszystkie poprawki. Czy ktoś ma jeszcze coś do dodania? 



 27 

 
GraŜyna Str ączek    - Radna  
 
- UwaŜam, Ŝe Rada wkracza w kompetencję Burmistrza. § 54 mówi, Ŝe Regulamin 

Organizacyjny zaproponował Burmistrz i my go przyjęliśmy. Teraz chcemy na niego wpływać. 
Prace urzędu zostały tak zorganizowane. 

 
Sławomir Święch    - Radny  
 
- Myślę, Ŝe mój wniosek i tak zostanie odrzucony, ale mimo to zgłoszę go. Poprawki powinny 

znaleźć się w tekście jednolitym, skierować je do radcy prawnego, a następnie po uzyskaniu 
opinii bez dyskusji powinien być przyjęty. 

 
Teresa Kosmala    - Radna  
 
- Proponuję głosować Statut jako całość. 
 
Janusz G ątkiewicz    - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Zatem głosujemy wniosek radnego Święcha. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 20 radnych bez A.Jachimczak-Kluk/ 
 
5 radnych głosowało za 
14 głosów przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek nie został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Głosujemy tekst Statutu z poprawkami naniesionymi przez Komisję Uchwał i Wniosków . Kto 

jest za? 
 
Teresa Kosmala    - Radna  
 
- /Odczytuje uchwałę w sprawie przyjęcia Statutu Gminy Miejskiej Czeladź/ 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 20 radnych bez A.Jachimczak-Kluk/ 
 
14 radnych głosowało za 
5 głosów przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
Wiesław Konderak    - Radny  
 
- Ponawiam wniosek o przerwanie obrad i przełoŜenie na inną datę. 
 
Janusz G ątkiewicz    - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Czy są jeszcze jakieś inne wnioski? 
 
Marek Mrozowski    - Burmistrz  
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- Zawsze kiedy są powaŜne sprawy do omówienia to Radni są zmęczeni, moŜe następny razem 
najpierw zajmiemy się sprawami duŜej wagi dla gminy, a nie mało istotnymi. Wnioskuję o nie 
przerywanie obrad. 

 
Janusz G ątkiewicz    - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Głosujemy wniosek radnego Konderaka. Kto jest za? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 20 radnych bez A.Jachimczak-Kluk/ 
 
12 radnych głosowało za 
5 głosów przeciw 
2 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przerywam obrady XXXIX sesji Rady Miejskiej. 
 
 
PRZERWA 
 

Kontynuacja obrad w dniu 03.11.2004  
 
 
OBECNI : 
 
Stan radnych  -  21 
Obecnych  -  16 
 
 
Janusz G ątkiewicz    - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Wznawiam obrady po przerwie. Przechodzimy do punktu 9 porządku obrad zmiany w 

budŜecie. 
 

Dotyczy punkty 9 porz ądku obrad  
 

 
Urszula Polak-Wałek    - Skarbnik Miasta  
 
- /Referuje temat związany ze zmianami w budŜecie/ 
 
Andrzej Świątek    - Radny  
 
- Czy jest zasadność kupowania zraszacza dzisiaj, kiedy będzie on uŜywany dopiero w 

miesiącach letnich? Są waŜniejsze sprawy bieŜące np. dodatki mieszkaniowe. Wnoszę o 
przyjęcie bez tej kwoty. 

 
Zbigniew Szaleniec    - Zast ępca Burmistrza  
 
- Chciałbym, aby to co dana jednostka sama wygospodarowała czy oszczędziła mogła 

przekazać na sprzęt, który uzna za waŜny dla siebie. Zakup jest jak najbardziej zasadny, bo to 
są ich oszczędności. 

 
Teresa Kosmala    - Radna  
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- To są środki publiczne dotyczące całego budŜetu. Ta zasada jest dobra jeśli nie brakuje 
pieniędzy gdzie indziej. 

 
Zbigniew Szaleniec    - Zast ępca Burmistrza  
 
- W przyszłym roku jednostki będą miały podzielone budŜety. Spowoduje to naturalny sposób 

oszczędzania. JeŜeli damy sygnał, Ŝe jeśli coś zaoszczędzą to my to odbierzemy, Ŝeby 
przekazać gdzie indziej, nie będzie to sprzyjać oszczędzaniu. Nie chcemy tego przeznaczyć 
na podwyŜki płac, bo uwaŜamy, Ŝe waŜniejsze są inwestycje. 

 
Andrzej Świątek    - Radny  
 
- Podtrzymuje mój wniosek o skreślenie zraszacza z budŜetu, po co ma leŜeć całą zimę. 

Zarezerwować w przyszłym roku. 
 
Ireneusz Gawro ński    - Radny  
 
- Te 10 tys. to nie tylko na zraszacz, ale teŜ na sprzęt komputerowy, uwaŜam, Ŝe jeŜeli 

wygospodarowali  te pieniądze to naleŜy je u nich zostawić. 
 
Janusz G ątkiewicz    - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Głosujemy wniosek radnego Świątka. Kto jest za? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych bez W.Oczkowicza/ 
 
4 radnych głosowało za 
6 głosów przeciw 
5 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek nie został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Głosujemy projekt uchwały. Kto jest za? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych bez W.Oczkowicza/ 
 
9 radnych głosowało za 
2 głosów przeciw 
4 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do ppkt. 2. Kto z państwa ma jakieś pytania? 
 
Ireneusz Gawro ński    - Radny  
 
- Prosiłbym o krótkie wprowadzenie 
 
Marek Mrozowski    - Burmistrz  
 
- Jest kolejny etap porządkowania spraw gruntowych Spółdzielni Mieszkaniowej. Jest to 

budynek spółdzielczy z lat 70tych. 
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Sławomir Święch    - Radny  
 
- Proces uwłaszczeniowy toczył się długo, bo skomplikowane są prawa spółdzielni. Od 2 lat 

powstały warunki do przejmowania budynków i porządkowania spraw mieszkaniowych i 
spółdzielczych 

 
Marian Kita     - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Czy prawdą jest, Ŝe czyj jest grunt, tego wszystko co na nim stoi? 
 
Sławomir Święch    - Radny  
 
- Nie jest tak do końca. Jeśli wartość obiektu przekracza wartość gruntu, właściciel budynku 

moŜe wykupić teren. Jest to wynikiem nie do końca wyjaśnionej sytuacji prawnej. Budynek nie 
przedstawia duŜej wartości finansowej. 

 
Ireneusz Gawro ński    - Radny  
 
- Rozumiem, Ŝe zarządcą jest Spółdzielnia. A jaki jest status prawny następnych budynków po 

prawej w stronę Szpitala. 
 
Sławomir Święch    - Radny  
 
- Są to budynki spółdzielcze i gminne na przemian. Od trzydziestu lat są przekazane na 

majątek spółdzielni, bez uregulowania sytuacji prawnej. 
 
Anna Horzelska-Matyja   - Radna  
 
- W poprzednich sesjach były projekty uchwał, w których chciano się wyzbyć budynków, a teraz 

sytuacja jest odwrotna spółdzielnia chce wziąć duŜą działkę. Po co to ma być? 
 
Sławomir Święch    - Radny  
 
- Działka budowlana musi mieć dostęp do drogi, nie będzie dzielenia tej działki na mniejsze. 

Jest to sytuacja prawidłowa i zgodna z dzisiejszymi normami prawa. 
 
Janusz G ątkiewicz    - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Jeśli nie ma więcej wątpliwości głosujemy projekt uchwały. Kto jest za? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych bez W.Oczkowicza/ 
 
10 radnych głosowało za 
0głosów przeciw 
5 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do ppkt.3 czy ktoś ma jakieś pytania? Głosujemy projekt uchwały. Kto jest za? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
16 radnych głosowało za 
0głosów przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
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Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do ppkt.4 czy ktoś ma jakieś pytania? Głosujemy projekt uchwały. Kto jest za? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
16 radnych głosowało za 
0głosów przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do ppkt.5 czy ktoś ma jakieś pytania? 
 
Andrzej Świątek    - Radny  
 
- Ten projekt i następny budzi pewne kontrowersje. NaleŜałoby wygospodarować przez 

wydzielenie pasa drogowego, wtedy mogłyby być na sprzedaŜ. Jeśli tak poszatkujemy, 
wydzierŜawimy stworzymy duŜy obszar, do którego nie będzie dojazdu. Proszę nie podnosić 
tego tematu, najpierw musi się tym zająć Komisja Gospodarcza, dopiero po jej rozpatrzeniu 
moŜe się tym zająć Rada. To jest mój formalny wniosek. 

 
Władysław Oczkowicz    - Radny  
 
- Wiele działek oddano do dalszej dzierŜawy, ale myślałem, Ŝe jest to tylko jeden pas działek. 

Jedne sprzedajemy inne nie 
 
Marek Mrozowski    - Burmistrz  
 
- Jedna uchwała dotyczy dzierŜawy, a druga sprzedaŜy. Proszę o 5 minut przerwy, abym mógł 

przynieść mapy, Ŝeby pokazać, które działki są nasze, a które nie. 
 
PRZERWA 
 
 
Marek Mrozowski    - Burmistrz  
 
- /Odczytuje które działki naleŜą do gminy/ 
- Jest to propozycja dzierŜawy. Jeśli Rada zdecydowałaby się przejąć je będziemy mogli 

szybciej zagospodarować. Drogi tam się nie przewiduje, bo trzeba by rozebrać nasyp. Mamy, 
więc wyjście utrzymywać ten teren, albo wydzierŜawić i ktoś nam będzie za niego płacił. 

 
Teresa Kosmala    - Radna  
 
- Czy działki na południu są juŜ prywatne, bo jeśli tak jest to nie ma sensu budować do trzech 

naszych działek drogi.  
 
Ireneusz Gawro ński    - Radny  
 
- Kiedy powstały te działki? Czy ja mogę spojrzeć na mapę? 
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Marek Mrozowski    - Burmistrz  
 
- Istnieją od dawna, jak długo nie wiem na pewno istniały przed 1994r. 
 
Andrzej Świątek    - Radny  
 
- Chciałem wycofać mój wniosek. 
 
Janusz G ątkiewicz    - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- W takim razie głosujemy projekt uchwały. Kto jest za? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
16 radnych głosowało za 
0głosów przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do ppkt. 6 Czy są jakieś uwagi? Kto jest za? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
16 radnych głosowało za 
0głosów przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała o nie wyra Ŝeniu zgody na sprzeda Ŝ została przez Rad ę 

podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do ppkt. 7 Czy są jakieś uwagi? 
 
Ireneusz Gawro ński    - Radny  
 
- Które działki są juŜ gminne? 
 
Marek Mrozowski    - Burmistrz  
 
- Wszystkie w bezpośrednim sąsiedztwie są gminne. 
-  /Odczytuje właścicieli działek/ 
 
Ireneusz Gawro ński    - Radny  
 
- Jakiej wielkości są działki 1 do 10 
 
Marek Mrozowski    - Burmistrz  
 
- Około ½ ha. 
 
Janusz G ątkiewicz    - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
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- Jeśli nie ma więcej uwag przystępujemy do głosowania. Kto jest za? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
16 radnych głosowało za 
0głosów przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do ppkt. 8 Czy są jakieś uwagi? 
 
Marek Mrozowski    - Burmistrz  
 
- /Odczytuje pismo pana Rudiaka z prośbą o osiedlenie/ 
- Uchwała ta wynika z treści rozporządzenia o repatriacji. Zabezpieczamy lokal gminny oraz 

zatrudnienie na okres nie krótszy niŜ 12 miesięcy, oraz jednorazowa poŜyczka w kwocie 5 tys. 
zł. Całość wydatków będzie pokryta z budŜetu państwa. 

 
Janusz G ątkiewicz    - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Jeśli nie ma uwag przystępujemy do głosowania. Kto jest za? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
1głosów przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do ppkt. 9 Jeśli nie ma uwag przystępujemy do głosowania. Kto jest za? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
16 radnych głosowało za 
0głosów przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do ppkt. 10 Jeśli nie ma uwag przystępujemy do głosowania. Kto jest za? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
16 radnych głosowało za 
0głosów przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
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Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do ppkt. 11 Czy ktoś chciałby zabrać głos w tej sprawie? 
 
Teresa Kosmala    - Radna  
 
- Zgłaszam wniosek o skierowanie tej sprawy do Komisji Oświaty, Kultury i Bezpieczeństwa. 
 
Marek Mrozowski    - Burmistrz  
 
- /Odczytuje dokumenty związane ze skargą państwa Marii i Krzesisława Olejniczak/ 
- Podzielam obawy pani Olejniczk, Ŝe jest to inwestycja uciąŜliwa, jednak takie punkty 

funkcjonują w kilku miejscach w Czeladzi i nigdzie nie ma takiego zamieszania. Prawo 
zezwala na funkcjonowanie takich punktów. MoŜemy zakazać istnienia takich miejsc w strefie 
zamieszkania, ale tylko poprzez Plan Zagospodarowania Przestrzennego. Taki zapis w 
studium zostanie zaproponowany. Przypadek łamania prawa trzeba udowodnić. ZłoŜono taką 
skargę i inwestor nie został ukarany, ale pani Olejniczak została ukarana za obraŜenie pana 
Pasternaka. Monitoruje tą sprawę na bieŜąco i z tego co wiem dzisiaj nie jest tak źle. My 
moŜemy tylko robić to co dozwala nam prawo. 

 
Teresa Kosmala    - Radna  
 
- Czy w studium uwarunkowań, które obecnie funkcjonuje, jest zapis, Ŝe taka działalność moŜe 

tam funkcjonować? 
 
Marek Mrozowski    - Burmistrz  
 
- Dotychczas nie było tak szczegółowych zapisów, więc jeśli coś nie było zabronione to znaczy, 

Ŝe było dozwolone. 
 
Ireneusz Gawro ński    - Radny  
 
- Nie usłyszałem opinii Sanepidu, czy jest ona wymagana? Kiedyś taka opinia była niezbędna 

do tego typu działalności. Jaka ma być odległość tego typu działalności od zabudowań? 
 
Marek Mrozowski    - Burmistrz  
 
- Tym zajmuje się Starostwo. Postępowanie to nie dotyczy Burmistrza, ani Rady, więc 

jakakolwiek komisja takŜe nie moŜe się tym zajmować. Nie istnieje Ŝadne ograniczenie co do 
odległości. Sanepid musiał wydać pozytywną opinie skoro Starostwo zezwoliło na otwarcie 
tego punktu. 

 
Zofia Baza ńska     - Radna  
 
- We wniosku o działalność jest tylko mowa po składowaniu, a nie o cięciu i paleniu. 
 
Marek Mrozowski    - Burmistrz  
 
- W takim razie to jest sprawa dla sądu i on rozsądzi zasadność. Istotnym jest pytanie czy taki 

punkt moŜe istnieć w rejonie zabudowanym. To nie jest tylko konflikt o rzeczywiste szkodzenie 
zdrowiu, chodzi teŜ o niechęć do tego typu działalności. 

 
Teresa Kosmala    - Radna  
 
- Powtarzam wniosek o skierowanie skargi do Komisji Oświaty Kultury i Bezpieczeństwa. 
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Janusz G ątkiewicz    - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Czy są inne wnioski? 
 
Marek Mrozowski    - Burmistrz  
 
- Panie Przewodniczący, proszę aby ten wniosek został dokładnie zredagowany. 
 
PRZERWA 
 
Teresa Kosmala    - Radna  
 
- Mój wniosek brzmi – O zbadanie zasadności skargi pani Marii Olejniczak na Burmistrza 

miasta Czeladź, który zdaniem skarŜącej nie daje konkretnej odpowiedzi w sprawie likwidacji i 
nie likwiduje uciąŜliwej dla okolicznych mieszkańców złomowni przy ul. Katowickiej i 
Strzeleckiej, co naleŜy zdaniem pani Olejniczk do właściwości Burmistrza. Są to cytaty ze 
skargi. Proszę o zajęcie się tą skargą przez komisję i przedstawiła wnioski Radzie. 

 
Marek Mrozowski    - Burmistrz  
 
- W dalszym ciągu nie ma tu treści wniosku. Proszę o spisanie wniosku, a nie wymyślanie go 

ciągle od nowa. 
 
Teresa Kosmala    - Radna  
 
- Zgłaszam wniosek o skierowanie do Komisji Oświaty, Kultury i Bezpieczeństwa zlecenia, 

zbadania zasadności skargi pani Marii Olejniczk na Burmistrza miasta Czeladź który zdaniem 
skarŜącej nie daje konkretnej odpowiedzi w sprawie likwidacji i nie likwiduje uciąŜliwej dla 
okolicznych mieszkańców złomowni przy ul. Katowickiej i Strzeleckiej, co naleŜy zdaniem pani 
Olejniczk do właściwości Burmistrza. 

 
Marek Mrozowski    - Burmistrz  
 
- Czy pani Olejniczak została zaproszona na dzisiejszą sesję? Dlaczego nie została zaproszona 

dzisiaj? Jest taki zwyczaj, Ŝe jeśli sprawa jest rozpatrywana to zainteresowani powinni być 
zapraszani. 

 
Janusz G ątkiewicz    - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Głosujemy wniosek radnej Kosmali. Kto z państwa jest za? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
9 radnych głosowało za 
3głosów przeciw 
4 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- NaleŜy poinformować skarŜących, Ŝe zgodnie z Kodeksem Postępowania Administracyjnego 

nie jesteśmy w stanie odpowiedzieć. Przechodzimy do następnego punktu obrad udzielenia 
odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
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Dot. pkt. 10 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
Marek Mrozowski    - Burmistrz  
 
- Odpowiedź na interpelację Radnego Kity w sprawie liści. NaleŜy je przekazywać odpowiednim 

firmom, które się tym zajmują. 
- Odnośnie przekazania finansów z fotoradaru na koszykówkę, będzie przygotowana taka 

uchwała 
- Radny Konderak – wnioskował o porządkowanie spraw czynszowych, dokumenty państwo 

posiadają i są takŜe w Biurze Rady Miejskiej. 
- Zwolnienie pracownika z Urzędu, był jeden przypadek zawarto ugodę, koszty poniósł budŜet. 

Dodatkowo przywrócono teŜ jednego straŜnika miejskiego. 
 
Wiesław Konderak    - Radny  
 
- Chciałem się tylko dowiedzieć jakie wiązały się z tym straty dla gminy i czy nowoprzyjęci są 

naprawdę lepsi niŜ ich poprzednicy. 
 
Marek Mrozowski    - Burmistrz  
 
- Dziwi mnie, Ŝe to pan krytykuje moją politykę kadrową. Bo w poprzedniej kadencji trzy osoby z 

pańskiej rodziny były zatrudnione w urzędzie. Kadra w urzędzie jest lepiej wykształcona i 
młodsza. Osoby, które były dobrze przygotowane do pełnienia obowiązków nadal pracują, a te 
które się nie nadawały zostały zwolnione. Urzędników jest mniej niŜ było teraz jest 123 osoby 
razem ze straŜą miejską.  

- Pan Oczkowicz pyta na czym polega zarzut wobec radnych. Nie będę komentował tego faktu, 
co ktoś napisał ja nie jestem za to odpowiedzialny. 

 
Władysł ąw Oczkowicz    - Radny  
 
- W DZ formą dziennikarską był wywiad, więc były tam bezpośrednie wypowiedzi. W EC znana 

jest autorka artykułu. Mówi pan, Ŝe wygoniliśmy inwestora. 
 
Marek Mrozowski    - Burmistrz  
 
- Nie wyrazili państwo zgody na wymianę działki 
 
Władysł ąw Oczkowicz    - Radny  
 
- Na pana prośbę zamieniliśmy działki i realizowaliśmy pana wytyczne 
 
Marek Mrozowski    - Burmistrz  
 
- Nie zgadzam się z panem, bo mówi pan o innej sprawie. Chodzi o teren 16 ha. Oprócz nas 

jest tam jeszcze dwóch właścicieli i jeden z nich wystąpił o zamianę działek i wtedy się 
państwo nie zgodzili. Inwestor odstąpił od zakupu terenu. 

 
Władysł ąw Oczkowicz    - Radny  
 
- W jakim wskazaniu lokalizacyjnym miało być to zadanie umieszczone? 
 
Teresa Kosmala    - Radna  
 
- W jakim trybie miała być ta sprzedaŜ, bo rozumiem, Ŝe działki sprzedajemy w przetargu. Jeśli 

był tylko jeden inwestor to miało być bez przetargu? 
 
Marek Mrozowski    - Burmistrz  
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- Skoro ustawa mówi wyraźnie w jakim trybie sprzedaje się działki to nie wiem po co jest to 
pytanie. Jeśli inwestor nie widzi woli Rady do scalania działek to nie przystąpi do przetargu. 
Chodziło o działki 6/2, 19/6, 27, 28, 38 i 52. To są działki prywatne w tym kompleksie. Czy 
teraz się pan zgadza? 

- Ruiny na ul. Powstania Styczniowego, zgłoszono sprawę do nadzoru budowlanego i toczy się 
postępowanie w tej sprawie. 

- Wrak samochodu na ul. 1 Maja – samochód stał 6 dni i w dniu zgłaszania interpelacji juŜ go 
nie było, urwało się koło właściciel odholował go do warsztatu. 

- Pan Rajca, malowanie sali gimnastycznej jest przewidziane po zakończeniu remontu 
- Wykaz aptek – zostało to przekazane, jednak nie my ustalamy, ale nadsyłają go same apteki. 
- Pani Walczak, pytała o światła na ul. Dehnelów zostały wprowadzone do przyszłorocznego 

budŜetu. 
- Uporządkowanie terenu przy Alfredzie ma się zakończyć do końca roku. 
- Zakład Medi-Lux, Dostał pan Staśko osobiste przeprosiny i z tego co wiem nasz pracownik był 

tym błędem bardzo przejęty. 
 
Bogusław Sta śko    - Radny  
 
- Jest to juŜ nie po raz pierwszy. Proszę przestać zarzucać nas nieprawdziwymi informacjami. 
 
Marek Mrozowski    - Burmistrz  
 
- Pan Oczkowicz pytał o nawierzchnię na ul. Nowopogońskiej, zostało to juŜ wykonane jeśli 

chodziło o ten fragment. 
- Ilu inspektorów jest w ZBK – 4 osoby. 
- Jeśli pan Krugły pyta o pewną osobę to odpowiem, Ŝe jest to sprawa osobowa i odpowiem po 

raz kolejny Ŝeby pan nie pytał, bo nie jest to sprawa interesująca Radę Miejską. 
- Prace remontowe w Ambasadorze trwają, na razie nie ponosimy kosztów, jedynie 

zabezpieczenie dachu. 
- Następnie mowa o fundacji, ja jej nie mogę załoŜyć to Rada moŜe to zrobić. Jeśli państwo to 

chcecie zrobić to proszę bardzo. 
- Pani Kosmala podnosiła, Ŝe w BIP było nieczytelne studium uwarunkowań. Mamy to zlecone 

na zewnątrz, mogę tylko przeprosić. 
- ul. Daleka na razie nie ma woli właściciela, Ŝeby odstąpić nam tą działkę. 
- SP7 ogrodzenie, jest połatane tylko 2 szkoły mają zniszczone ogrodzenie. Jeśli dyrektor dba o 

to, to nawet mimo, Ŝe nie ma środków w budŜecie jest zadbane otoczenie szkoły. Całość 
naleŜy przebudować i zrobimy to w przyszłym roku lub w następnym. 

 
Mirosław K ędzierski    - Radny  
 
- Chciałem nawiązać do kadencji 1994-1998 był pan wtedy wiceburmistrzem i juŜ wtedy 

obiecywał pan rozwiązać ten problem. 
 
Marek Mrozowski    - Burmistrz  
 
- NaleŜało się tym zająć w poprzedniej kadencji, gdzie równieŜ miał pan swój głos w Radzie i 

wtedy pan nie postulował za tym. 
- W sprawie trybu przydziału lokalu – pytał pan Świątek. Realizowany jest wniosek o eksmisję. 
 
Zbigniew Szaleniec    - Zast ępca Burmistrza  
 
- Przedszkole nr. 12 - miasto przyjmuje sieć przedszkoli, jest tyle grup ile było w poprzednim 

roku. Nadal są wolne miejsca, a my musimy gospodarować finansami jak najracjonalniej. 
 
Marek Mrozowski    - Burmistrz  
 
- Kwestia Echa Czeladzi, kaŜdy ma prawo by jego wypowiedzi były publikowane, reguluje to 

prawo prasowe. 
 
Janusz G ątkiewicz    - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
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- Czy wszyscy radni są usatysfakcjonowani z odpowiedzi na swoje pytania? 
 
Wiesław Konderak    - Radny  
 
- Zadałem pytanie na temat lokali uŜytkowych i nie było precyzyjnej odpowiedzi. W sprawie EC 

nie zwracałem się do redaktora naczelnego tylko do wydawcy czyli Urzędu Miejskiego. ZłoŜe 
swoją interpelację na piśmie i liczę na taką odpowiedź. 

 
Ireneusz Gawro ński    - Radny  
 
- Nadal interpeluję o dwie sprawy z wcześniejszej sesji. Zmiana organizacji ruchu na ul. 

Spacerowej oraz oświetlenie przy garaŜach na ul. Kościuszki. 
 
Marek Mrozowski    - Burmistrz  
 
- Zostaną te kwestie jeszcze raz przeanalizowane.    -  
 
Andrzej Świątek    - Radny  
 
- Dzięki Radzie miasta dzieci mają normalne warunki, państwo rok temu chcieli zamknąć 

przedszkole, ale radni nie zgodzili się na ten wniosek. Prosiłem o odpowiedz na piśmie. 
Przedszkola mają być tylko do celów oświatowych, chyba, Ŝe Rada zgodzi się na coś innego. 

- W drugiej kwestii regulamin nie przysługuje odbierania mieszkań bez Komisji Mieszkaniowej, 
został naruszony regulamin i uchwała w tej sprawie i teŜ proszę o odpowiedź na piśmie. Była 
taka decyzja w czasie obrad komisji. Sąd wydał wyrok eksmisji odnoszący się do osoby 
niepełnosprawnej. 

 
Marek Mrozowski    - Burmistrz  
 
- Będę odpowiadał w takiej formie w jakiej zadane zostało pytanie. Jeśli chce pan odpowiedzi 

pisemnej proszę napisać pytania. W drugiej kwestii proponuje powołać komisję, która zbada 
co zrobił sąd. Sam pan odpowiedział na pytanie jest to eksmisja i chodzi o inwalidę i dlatego 
ten lokal został przydzielony. Ja nie będę dyskutował z sądem na temat wyroku. 

 
Andrzej Świątek    - Radny  
 
- Wyroków mamy do wykonania kilka, dlaczego ten wyrok się realizuje a inne nie. 
 
Marek Mrozowski    - Burmistrz  
 
- Bo wyeksmitowana osoba była inwalidą. 
 
Sławomir Święch    - Radny  
 
- Chciałbym się odnieść do wypowiedzi radnego. Proszę aby w wypowiedziach nie były 

zawierane kłamliwe wnioski. Wszelkie transakcje podejmowane przez spółdzielnie są zgodne 
z prawem. Eksmisja jest wynikiem wyroku sądu. Zaproponowano mu przeniesienie do lokalu 
socjalnego. Nie uŜyto tam środków przymusu komorniczego. 

 
Marian Kita     - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Chciałem prosić o uzupełnienie informacji o liściach, bo jest to kilka zapytań od mieszkańców. 
 
Marek Mrozowski    - Burmistrz  
 
- KaŜda firma to robi na swój sposób. Jeśli chodzi o Albę kupuje się od nich worki i wystawia na 

śmietnik. W przypadku prowadzenia indywidualnej segregacji odpadów odbierane są one 
przez firmę. 
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Andrzej Świątek    - Radny  
 
- Wracając do wypowiedzi Radnego Święcha, ja nie kłamię, bo nie mam w tym Ŝadnego 

interesu. Dwa lata temu wpłynął wniosek o zakup działki. Nie wykonał pan uchwały w sposób 
naleŜyty, miał pan sprzedać działkę w całości. Mógł pan ochronić sprzedawców z targowiska. 
Był wniosek Ŝe nie moŜna sprzedać pod budowę hipermarketu, pan złamał uchwałę. 

 
Władysław Oczkowicz    - Radny  
 
- Jestem w posiadaniu dwóch projektów uchwał w sprawie zamiany działek. RóŜnica w kwotach 

obu działek jest znacząca. Na mocy tych dokumentów mogę stwierdzić, Ŝe zamiana o której 
mowa nie mogła mieć miejsca. 

 
Marek Mrozowski    - Burmistrz  
 
- W tamtym czasie było wszystko zaprezentowane. 
- /Odczytuje protokół z sesji/ 
- Jedna z tych działek jest dzisiaj przedmiotem transakcji, ale my na tym nie zarobimy. 

Wnosiłem o to juŜ jeden raz, a drugi czeka jako sporządzony wniosek, czeka na 
zaopiniowanie, wpłynął do Przewodniczącego. 

 
Janusz G ątkiewicz    - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Chciałem zdementować to co powiedział pan Burmistrz, ja nie mam uprawnień do składania 

uchwał o charakterze finansowym. 
 
Władysław Oczkowicz    - Radny  
 
- Nie komentuje kto zgłaszał, przytaczam tylko dwa dokumenty, które zostały nam 

przedstawione. Mówiąc o zamianie podnoszono kwestę zaplecza dla ZIK, Ŝadnego innego 
argumentu nie słyszałem. Wartość obu terenów jest równowaŜna, więc skąd mowa o 
rekompensacie. Czy gmina odzyskała naleŜności od firmy. 

 
Marek Mrozowski    - Burmistrz  
 
- Firma nie ma płynności finansowej i nie uregulowała zadłuŜenia. Jest szansa na odzyskanie. 

Te działki nie są równowaŜne. Państwo o to pytali. Skoro teraz jest to według pana dobry 
interes to dlaczego nie uwaŜał pan tak w czasie głosowania. 

 
Władysław Oczkowicz    - Radny  
 
- Wtedy nie przedstawiał pan tego tematu w ten sposób. 
 
Ireneusz Gawro ński    - Radny  
 
- Zgłosiłem interpelacje do pani Walczak na temat stanowiska odnośnie Echa Czeladzi i 

czekam na odpowiedź. 
 
Danuta Walczak    - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Moje osobiste odczucia są tylko moimi odczuciami, proszę się zgłosić do autora. 
 
Ireneusz Gawro ński    - Radny  
 
- Ja pytam o pani opinię jako zastępcy Przewodniczącego. 
 
Marek Mrozowski    - Burmistrz  
 
- Panie Przewodniczący proszę o niedopuszczanie do takiej sytuacji, Ŝe wymusza się opinie. 
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Janusz G ątkiwicz    - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Jeśli nie ma więcej pytań, to zamykam ten temat i przechodzimy do spraw bieŜących. Kto z 

państwa chciałby zabrać głos? 
 
 

Dotyczy punkty 11 porz ądku obrad  
 
 
Ireneusz Gawro ński    - Radny  
 
- Sformułowanie wniosku w sprawie referendum. /Odczytuje wniosek/ Czy o taką treść wniosku 

państwu radnym chodziło? 
- Segregacja odpadów – jeśli chodzi o szkło nie ma Ŝadnych problemów, w przypadku plastiku 

szukają odbiorców. Dowiadywałem się w Albie i rozmawiałem z panią Cesarz. 
 
Marek Mrozowski    - Burmistrz  
 
- Zapytał się pan o szkło ogólnie, a nie o lampki i znicze. 
 
Ireneusz Gawro ński    - Radny  
 
- Zapytałem się o lampki i taką odpowiedź otrzymałem. 
- Chciałem zgłosić wniosek formalny o zgłoszenie Gminy Czeladź do uczestnictwa w programie 

„Przejrzysta Polska”.  
- /Odczytuje informację na temat programu/ 
- Chciałby zgłosić do programu nasze miasto, bo moŜe to pomóc, proszę upowaŜnić 

Przewodniczącego do kontaktu z inicjatorami programu i przygotowali projektu uchwały. 
 
Zbigniew Szaleniec    - Zast ępca Burmistrza  
- W tej sprawie zamierzamy się zgłosić i nie potrzeba Ŝadnej uchwały zgłaszają do programu 

burmistrzowie. Zgadzam się z radnym Gawrońskim. 
 
Ireneusz Gawro ński    - Radny  
 
- Gmina moŜe zgłaszać uchwałę w sprawie zobowiązującą burmistrza do udziału w konkursie. 

Proszę o upowaŜnienie Przewodniczącego i Burmistrza. Proszę go przegłosować. 
 
Marek Mrozowski    - Burmistrz  
 
- Wnioski muszą być formułowane jednoznacznie, więc proszę go sporządzić, bo zdarzały się 

przypadki zaprzeczania przez radnych, Ŝe czegoś nie powiedzieli. 
 
PRZERWA 
 
Ireneusz Gawro ński    - Radny  
 
- Wniosek – UpowaŜnić Przewodniczącego Rady Miejskiej do wypracowania razem z 

Burmistrzem tekstu deklaracji o przystąpieniu samorządu gminnego do programy „Przejrzysta 
Polska” i podpisanie wniosku akcesyjnego. 

 
Janusz G ątkiewicz    - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto z państwa jest za przyjęciem wniosku? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych A.Jachimczak-Kluk, S.Święcha/ 
 
14 radnych głosowało za 
0 głosów przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
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Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty. 
 
Janusz G ątkiewicz    - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto z państwa ma jeszcze jakieś pytania? 
 
Ireneusz Gawro ński    - Radny  
 
- Ja jeszcze w sprawie wniosku nr 2 tzn. - o naruszeniu przepisów przez burmistrza w czasie 

weryfikacji podpisów.  
 
Marek Mrozowski    - Burmistrz  
 
- Ja moŜe wyjaśnię, Ŝe nie weryfikowałem Ŝadnych podpisów, więc nie wiem skąd ten wniosek. 
 
Ireneusz Gawro ński    - Radny  
 
- /Odczytuje wniosek/  
- Chodzi o weryfikację podpisów czy listy z podpisami? 
 
Teresa Kosmala    - Radna  
 
- Mój wniosek wynikał z informacji, które przedstawiła nam pani sekretarz miasta, tam była 

mowa o weryfikacji podpisów i tak teŜ jest we wniosku. Chodzi o weryfikacje podpisów. Nie 
jestem w stanie tego sprecyzować. 

 
Ireneusz Gawro ński    - Radna  
 
- Jeśli ten wniosek jest w takiej formie jak został przedstawiony komisji to uwaŜam, Ŝe powinna 

ona od niego odstąpić. MoŜe radna Kosmala przeanalizuje go i zgłosi ponownie. 
 
Teresa Kosmala    - Radna  
 
- Proponuje, aby komisja sprawdziła wniosek i jak jest zapis. To było dobrze zapisane i taki jest 

mój wniosek. Podtrzymuję go nadal. 
 
Władysław Oczkowicz    - Radny  
 
- Mam przed sobą ten wniosek. Zostały one zapisane. Jest mi przykro, Ŝe państwo nie 

pamiętają tych głosów.  
- /Odczytuje wnioski/  
 
Ireneusz Gawro ński    - Radna  
 
- Mam jeszcze kwestię przejętego zwałowiska na Piaskach. Trwa tam niwelacja terenu. 

Powstały tam wykopy, czy nie moŜna skorzystać ze sprzętu, aby je zasypać? 
 
Marian Kita     - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Chciałem zgłosić wniosek. Rada Miejska w Czeladzi wnioskuje o wystąpienie do Wydziału 

Nadzoru Urzędu Wojewody o opinię na temat zasadności podjęcia uchwały przez Radę 
Powiatu o likwidacji szpitala dla przewlekle chorych. Komisja zdrowia opiniowała to 
negatywnie, otrzymał on kontrakt na następny rok. 

 
Janusz G ątkiewicz    - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Taka opinia nie jest wiąŜąc dla powiatu. KaŜdy moŜe zaskarŜyć decyzję, ale nie ma do tego 

podstaw prawnych. 



 42 

 
Anna Horzelska-Matyja   - Radna  
 
- Jako rada Miasta moŜemy wystąpić o taką opinię. Jest to niezgodne z ustawą, bo nie 

gwarantuje pacjentowi dostępu do tego typu świadczeń. Okazuje się, Ŝe jest kontraktacja, a 
miało jej być. Powinniśmy wyrazić swoją negatywną opinię. 

 
Zbigniew Szaleniec    - Zast ępca Burmistrza  
 
- Pamiętam te zastrzeŜenia. Będąc na Radzie Społecznej było mnóstwo negatywnych uwag 

odnośnie funkcjonowania szpitala, przynosił on straty finansowe. Mowa była o utrzymywaniu 
chorych z innych miast, a nasi pacjenci nie korzystają z niego. 

 
Anna Horzelska-Matyja   - Radna  
 
- Radzie Powiatu podano uzasadnienie, Ŝe wykonuje 39% kontraktów, to nieprawda wykonuje 

prawie 90%. Wszystkie szpitale są deficytowe, nie tylko ten. Nie jesteśmy szpitalem tylko dla 
miasta. 

 
Marian Kita     - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Przeczytałem wniosek o opinie na temat likwidacji i nadal go podtrzymuje. O zasadności 

zadecyduje Urząd Wojewódzki. Zgłaszam wniosek pod głosowanie. 
 
Andrzej Świątek    - Radny  
 
- Mam nieco inną wizje tego. Otrzymanie odpowiedzi, Ŝe zostały zachowane procedury nie jest 

satysfakcjonujące dla nas. Powinniśmy odwołać się do opinii publicznej i zarządu powiatu, iŜ 
informacje jakie uzyskaliśmy od dyrekcji szpitala powiatowego odbiegają od rzeczywistości. W 
związku z tym domagamy się przywrócenia tego oddziału. Wystąpić, dlaczego zgodzono się z 
likwidacją? 

 
Leszek Lasota     - Radny  
 
- Powinniśmy uchwalić uchwałę uchylającą decyzję Rady Powiatu. 
 
Janusz G ątkiewicz    - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Nie moŜemy uchylić uchwały Rady Powiatu. 
 
Marian Kita     - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- /Odczytuje wniosek/ 
 
Zbigniew Szaleniec    - Zast ępca Burmistrza  
 
- Nadzór nie jest od takiej kontroli, moŜe tylko rozstrzygnąć czy decyzja jest zgodna z prawem. 
 
Janusz G ątkiewicz    - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Proszę sformułować kto ma zrealizować ten wniosek? Przewodniczącego naleŜy upowaŜnić? 

Kto z państwa jest za wnioskiem? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych A.Jachimczak-Kluk, S.Święcha, T.Kosmali, M.Kędzierskiego/ 
 
10 radnych głosowało za 
0 głosów przeciw 
2 radnych wstrzymało si ę od głosu 
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Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Jest jeszcze wniosek radnego Świątka, proszę go odczytać. Proszę radnego o ustalenie 

tekstu wniosku. 
- W sprawach bieŜących mamy jeszcze pismo od Wojewody Śląskiego odnośnie oświadczeń 

majątkowych przewodniczącego Rady Miejskiej i Burmistrza Miasta. 
- /Odczytuje informację odnośnie oświadczenia majątkowego/ 
- Dokonano takŜe sprawdzenia oświadczeń majątkowych kierowników jednostek 

administracyjnych. 
- /Odczytuje informacje odnośnie oświadczeń majątkowych/ 
- Wpłynęło pismo z MOPSu, odnośnie skargi pana Giery 
- /Odczytuje pismo z MOPS/ 
- Mamy teŜ pismo od Burmistrza odnośnie zaprzestanie drukowania uchwał w EC oraz 

utworzenia kolegium redaktorskiego. 
- /Odczytuje treść pisma od Burmistrza/ 
- Zawiadomienie o posiedzeniu sądu w sprawie skargi inicjatorów referendum. 
- /Odczytuje pismo z sądu/ 
- Wpłynęło pismo o utworzeniu klubu radnych Porozumienie Obywatelskie, w skład którego 

weszli: A. Horzelska-Matyja, B. Staśko, M. Kita i L. Lasota. Przewodniczącym został L. Lasota. 
W przypadku uchwalenia nowego statutu będzie moŜna państwa uznać za klub, ale w jeszcze 
obowiązującym statucie, wymagana liczba członków to 5 osób. 

- Wpłynęło pismo z fundacji Otwarty Zagłębiowski Fundusz Stypendialny. 
- /Odczytuje pismo/ 
- Apeluję do państwa radnych o udział w Święcie 11 Listopada, proszę o udział pocztu 

sztandarowego Rady Miejskiej. 
- Czy są jeszcze jakieś pytania? 
 
Ireneusz Gawro ński    - Radny  
 
- Mam pytanie czy pan Przewodniczący, będzie na rozprawie sądowej 9 listopada w sprawie 

referendum? 
 
Janusz G ątkiewicz    - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Nie ma przesłuchiwania stron są jedynie badane dokumenty, więc obecność nie jest 

wymagana, a pismo jest skierowane do Rady, nie do Przewodniczącego. Czy pan radny 
Świątek ustalił tekst swojego wniosku? 

 
Andrzej Świątek     - Radny  
 
- Treść mojego wniosku jest następująca – UpowaŜnić Przewodniczącego Rady Miejskiej do 

złoŜenia protestu do Rady Powiatu w sprawie likwidacji Oddziału dla Przewlekle chorych w 
Szpitalu Powiatowym w Będzinie. Uzasadniając powyŜsze. Zostały naruszone podstawowe 
prawa pacjenta do nieprzerwanego udzielania takich świadczeń, bez istotnego ograniczenia 
ich dostępności, warunków udzielania i jakości. 

 
Dyskusja. Udział wzięli: 
 
1. J. Gątkiewicz 
2. A. Horzelska-Matyja 
3. A. Świątek 
4. Z. Szaleniec 
 
Andrzej Świątek     - Radny  
 
- Jako autor tego wniosku nie chciałbym narazić się na ośmieszenie, w związku z tym muszę tu 

jeszcze przeredagować. 
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- Ostateczna treść mojego wniosku jest następująca – UpowaŜnić Przewodniczącego Rady 
Miejskiej do złoŜenia protestu do Rady Powiatu w sprawie likwidacji Oddziału dla Przewlekle 
chorych w Szpitalu Powiatowym w Będzinie. Uzasadniając powyŜsze. Zostały naruszone 
podstawowe prawa pacjenta do nieprzerwanego udzielania takich świadczeń, z istotnym 
ograniczeniem ich dostępności, warunków udzielania i jakości. 

 
Janusz G ątkiewicz    - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto z państwa jest za takim wnioskiem? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych A.Jachimczak-Kluk, S.Święcha, T.Kosmali, M.Kędzierskiego/ 
 
10 radnych głosowało za 
0 głosów przeciw 
2 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Czy są jeszcze jakieś sprawy bieŜące. Jeśli nie ma innych głosów, zamykam XXXIX Sesję 

Rady Miejskiej. 
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